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Θ Ε Μ Α Τ Α    Η Μ Ε Ρ Η Σ Ι Α Σ   Δ Ι Α Τ Α Ξ Η Σ 

 

 

ΘΕΜΑ 1ο: Έγκριση έκδοσης αδειών λειτουργίας καταστημάτων υγειονομικού 

ενδιαφέροντος.  

  

ΘΕΜΑ  2ο: Ίδρυση και λειτουργία: α) Τράπεζας Τροφίμων, ένδυσης και 

παιχνιδιών και β) Ταμείου οικονομικής συμπαράστασης απόρων.   

 

ΘΕΜΑ  3ο:  Επανασυγκρότηση των Δ.Σ. των Ν.Π. των Σχολικών Επιτροπών. 

 

ΘΕΜΑ  4ο:      Ψήφιση κανονισμού Διοικήσεως Ν.Π. Σχολικών Επιτροπών.  

 

ΘΕΜΑ  5ο: Προμήθεια CD-ROM σχετικού με τον φιλόσοφο Σωκράτη από το 

εργαστήριο Πληροφορικής – Πολυμέσων και Τηλεματικής της 

Δ.Ε.Π.Κ.Α. Σερρών.   

 

ΘΕΜΑ  6ο: Συμμετοχή του Δήμου στο Συνέδριο της Κ.Ε.Δ.Κ.Ε. με θέμα: «Πόλη 

και Πολιτισμός». 

   

ΘΕΜΑ 7ο:   Έγκριση εγγραφής του Δήμου ως συνδρομητή για το έτος 2002 σε 

εφημερίδες και περιοδικά. 

  

ΘΕΜΑ  8ο: Διατύπωση γνώμης του Δήμου περί αυξήσεως ή μη του αριθμού των 

Ε.Δ.Χ. αυτοκινήτων για τα έτη 2002-2003.  

 

ΘΕΜΑ  9ο:  Οικονομική ενίσχυση του Α.Γ.Σ. «Πρωτέας» Σερρών για την 

διοργάνωση του Πρωταθλήματος ΤΑΕΚΒΟΝΤΟ Βορείου Ελλάδος. 

 

ΘΕΜΑ 10ο:     Οικονομική ενίσχυση της Σερραϊκής Πολιτιστικής Καλλιτεχνικής 

Εταιρείας «ΤΕΧΝΗ» για την διοργάνωση του 2ου Φεστιβάλ Σερρών 

Χορωδιακής Μουσικής. 

 

ΘΕΜΑ 11ο:     Οικονομική ενίσχυση της Λέσχης Ειδικών Δυνάμεων Ν. Σερρών για 

τις εκδηλώσεις Διδυμοποίησης με τον Σύνδεσμο Εφέδρων 

Καταδρομέων Επαρχίας Λεμεσού Κύπρου. 

 

ΘΕΜΑ 12ο: Οικονομική αρωγή του Δήμου στις εκδηλώσεις για την 50η επέτειο 

ίδρυσης της Ιστορικής και Λαογραφικής Εταιρείας Σερρών-

Μελενίκου.  

 

ΘΕΜΑ 13ο:   Καταβολή ή μη αποζημίωσης κατόπιν εγκριθέντος συμβιβασμού.  

 

ΘΕΜΑ 14ο:   Καταβολή οφειλής (ληξιπροθέσμου χρέους) της πρώην Κοινότητας 

Επταμύλων.  

 

ΘΕΜΑ 15ο:   Εξέταση της σύστασης Συμβουλίου Πρόληψης της 

εγκληματικότητας δυνάμει του άρθρου 16 του Ν. 2713/1999.  
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ΘΕΜΑ 16ο:   Συμψηφισμός εισφορών από γη και χρήμα σύμφωνα με τους πίνακες 

Τοπικών Πράξεων Εφαρμογής μεταξύ Δήμου και ιδιοκτητών 

ακινήτων.  

 

ΘΕΜΑ 17ο:   Καταβολή αποζημίωσης λόγω ρυμοτομίας στους δικαιούχους 

Γεώργιο Φουρτούνη, Αχιλλέα Χατζηαγοράκη και Αικατερίνη 

Παπαθεοδώρου.   

 

ΘΕΜΑ 18ο:   Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης 

στις Ελένη συζ. Δημ. Κουγιουμτζόγλου, Κλεοπάτρα 

Κουγιουμτζόγλου και Αλεξάνδρα Κουγιουμτζόγλου.    

 

ΘΕΜΑ 19ο:   Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης 

στους Νικόλαο Νικολαίδη, Τριαντάφυλλο Νικολαίδη και Σταυρούλα 

Νικολαίδου.   

 

ΘΕΜΑ 20ο:   Λήψη απόφασης σχετική με την αποπληρωμή ή επιστροφή 

προκαταβολών για αγορά τάφων.  

 

ΘΕΜΑ 21ο:   Αντικατάσταση μέλους στο Δ.Σ. της ΚΑΔΕ από το Επιμελητήριο 

Σερρών.  

 

ΘΕΜΑ 22ο:   Ανάθεση εργασιών στην ΚΑΔΕ.  

 

ΘΕΜΑ 23ο:   Έγκριση προμηθειών και δαπανών για κάλυψη λειτουργικών 

αναγκών των υπηρεσιών του Δήμου.  

 

ΘΕΜΑ 24ο: Έγκριση - ενημέρωση για αποφάσεις των Δ.Σ. των Δημοτικών 

Επιχειρήσεων.  

 

ΘΕΜΑ 25ο:  Έγκριση προμελέτης και όρων δημοπράτησης του έργου: «Κατασκευή 

Κλειστού Κολυμβητηρίου».  

 

ΘΕΜΑ 26ο:  Έγκριση της μελέτης του έργου: «Φυτοκομικές επεμβάσεις στο χώρο 

του Αυτοκινητοδρομίου Σερρών».  

 

ΘΕΜΑ 27ο:  Έγκριση προμήθειας ειδών διαγραμμίσεως για κάλυψη των αναγκών 

συντηρήσεως της υπηρεσίας οδοποιίας.   

 

ΘΕΜΑ 28ο:   Έγκριση προμήθειας τοπογραφικών οργάνων προϋπολογισμού 2.000 €.  

 

ΘΕΜΑ 29ο: Επέκταση – συμπλήρωση δικτύου ΦΟΠ στο δημοτικό διαμέρισμα 

Ελαιώνα.  

 

ΘΕΜΑ 30ο: Έγκριση δαπάνης για υπογείωση δικτύου της ΔΕΗ στις οδούς Π. 

Τσαλδάρη – Π. Μελά – Κερκύρας και ΧηΙακώβου.  
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ΘΕΜΑ 31ο:  Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής και οριστικής παραλαβής του 

έργου: «Κατασκευή αυτοκινητοδρομίου» (Γ’ φάση).   

 

ΘΕΜΑ 32ο:   Έγκριση μελέτης προμήθειας κεραιοσυστήματος οκτώ διπόλων.  

 

ΘΕΜΑ 33ο:  Έγκριση μελέτης προμήθειας πομπού FM.  

 

ΘΕΜΑ 34ο:  Έγκριση προγραμματικής σύμβασης με την ΔΕΥΑΣ για την εκτέλεση 

του έργου: «Κατασκευή συλλεκτήρα ακαθάρτων  Δ.Δ. Οινούσας».     

 

ΘΕΜΑ 35ο:  Προμήθεια Hardware Η/Υ για τις ανάγκες της Διεύθυνσης Τεχνικών 

Υπηρεσιών του Δήμου.     

 

   ΘΕΜΑ 36ο: Έγκριση της μελέτης: «Κατασκευή κερκίδων θεατών στο 

Αυτοκινητοδρόμιο Σερρών». 

 

ΘΕΜΑ 37ο:    Έγκριση μελέτης προμήθειας κεραιοσυστήματος τεσσάρων διπόλων.  

 

ΘΕΜΑ 38ο:    Έγκριση  μελέτης προμήθειας κεραιοσυστήματος έξι διπόλων.  

 

ΘΕΜΑ 39ο:   Έγκριση μελέτης προμήθειας τραπεζών επεξεργασίας μίξης ήχου.  

 

 

5η   Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η   2002 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Κύριε Δήμαρχε, κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, έχουμε την 

νόμιμη απαρτία και προχωράμε στην συνεδρίαση. Πριν από τα θέματα της ημερήσιας 

διάταξης, ως κατεπείγον, το προεδρείο ζητάει την έγκριση του Σώματος για την 

προγραμματική σύμβαση ανάμεσα στην ΔΕΥΑΣ και τον Δήμο, για την εκτέλεση του 

έργου: «Συλλεκτήριος αγωγός ακαθάρτων της περιοχής του Αγ. Αθανασίου». Η 

χρηματοδότηση είναι από Υπ. Εσωτερικών ύψους 440.000 €. Το θέμα εισάγεται ως 

κατεπείγον, γιατί στην ημερήσια διάταξη, στο 34ο θέμα, μπήκε η κατασκευή 

συλλεκτήρα ακαθάρτων στο Δ.Δ. Οινούσας. Επρόκειτο γι’ αυτήν την εισήγηση και 

όχι για το 34ο θέμα.  

 κ. Βλάχος: Δηλαδή, το θέμα τι αφορά; Θα γίνει συλλεκτήριος αγωγός 

ακαθάρτων για όλο τον συν/σμό Αγ. Αθανασίου;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Έχουμε χρηματοδοτηθεί με  ένα επιπλέον κονδύλιο 150 εκ. 

δρχ. για αναβάθμιση της ζωής των κατοίκων του Αγ. Αθανασίου γενικότερα. Με 

αυτά τα 150 εκ. δρχ., θα ολοκληρωθούν τα έργα υποδομής  και στο νεοαναγειρόμενο 

οικισμό, τα 20 σπίτια που κάνουμε, αλλά θα γίνει το δίκτυο αποχέτευσης μέσα στον 

Άγιο Αθανάσιο. Μόνο που θα το επιτελέσει με προγραμματική σύμβαση η ΔΕΥΑΣ.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 
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 κ. Γκότσης:  Κύριε Πρόεδρε, κύριε Δήμαρχε, κύριοι συνάδελφοι, θα θέσω 2 

θέματα.  Πρώτον, θα ήθελα  την επιβεβαίωσή σας εάν η Φιλαρμονική παίξει την 25η 

Μαρτίου. Εάν δηλαδή θα έχει τακτοποιηθεί ένα μέρος από τα οφειλόμενα. 

Και δεύτερον,  όσον αφορά τα πεζοδρόμια, που βρίσκονται σε άσχημη κατάσταση, 

και θα έλεγα με την εργολαβία που βγάλατε για την ασφαλτόστρωση των δρόμων, να 

βγάλετε και μια για την αποκατάσταση των πεζοδρομίων, διότι γίνονται πάρα πολλά 

ατυχήματα, π.χ. στην Εθν. Αντίστασης, Μεγ. Αλεξάνδρου κ.λ.π. Είναι ανάγκη και 

αυτό το βλέπουμε καθημερινά, με τα ατυχήματα που συμβαίνουν στους συμπολίτες 

μας. Ευχαριστώ. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Να πω ότι ο Ταμίας ήταν άρρωστος 3 μέρες. Είχα 

υποσχεθεί ότι 15 ή 17 εκ. δρχ. θα δοθούν μέχρι τέλη Μαΐου. Εκ  των οποίων τα 5 την 

εβδομάδα που μας πέρασε. Όμως επειδή  ήταν άρρωστος ο ταμίας, δεν έγινε η 

εκταμίευση και η εκταμίευση του 1/3 των χρημάτων έγινε σήμερα το πρωί. Δηλαδή, 

δόθηκαν τα 5 από τα 15 περίπου εκατομμύρια, για να υπάρξει μια πρώτη 

τακτοποίηση. Θέλω δε να σας ενημερώσω, ότι το θέμα της παρακράτησης λόγω του 

δανείου της ΔΕΥΑΣ, έχει λήξει. Σήμερα με ενημέρωσε το Υπ. Οικονομικών, ότι τα 

χρήματα (5,5 δις σε πρώτη φάση), μεταφέρθηκαν στο Τ.Π. & Δ. και σε όλες τις 

ΔΕΥΑ της χώρας θα δοθεί η αναλογούσα δόση. Και για το 2001 και σιγά-σιγά για το 

2002. Είναι ένας σοβαρός πόρος, γιατί για μας ήταν περίπου 350 εκ. δρχ. στα δύο 

χρόνια (170 εκ. με 10% προσαύξηση). 170 εκ. δρχ. πήραμε το 2000. Γύρω στα 180 

εκ. δρχ. θα παίρναμε το 2001. Αυτό έφερε μια ανωμαλία πληρωμών και στους 

Παιδικούς Σταθμούς και σε κάποιες άλλες υποχρεώσεις.  

 κα Ζαπάρα: Κύριε Δήμαρχε λίγο να προσπαθήσουμε.. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Ήδη δώσαμε 20 εκ. δρχ.  Και όσον αφορά τα πεζοδρόμια, 

ήδη γίνεται μια μελέτη από το Τμήμα Κυκλοφοριακών Ρυθμίσεων, τον κ. Παπαδίκη, 

για μια μεγάλη επέμβαση. Λόγω της κακοκαιρίας και του αλατιού που έπεσε, γίνανε 

μεγάλες καταστροφές στα πεζοδρόμια. Υπάρχει μια επιχορήγηση από το Υπ. 

Εσωτερικών, περίπου 20 εκ. δρχ., που θα χρησιμοποιηθεί γι’ αυτό τον λόγο. Έχετε 

δίκιο πάντως, υπάρχουν κίνδυνοι.  

 κ. Σωτηριάδης: Κύριε Δήμαρχε, πρόσφατα είχα αναφέρει για τους 

πεζοδρόμους και την αποκατάσταση. Χθες αν παρακολουθήσατε τα Μ.Μ.Ε., κάποιος 

δημότης, ο Θεός τον έσωσε, έπεσε και τραυματίστηκε σοβαρά. Αυτή την 

αποκατάσταση, την οποία υποσχεθήκατε τώρα, αν είναι δυνατόν να την 

επισπεύσουμε.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Σχεδιάζετε όσο το δυνατόν νωρίτερα. Τέλος πάντων, εγώ 

προχθές την Καθαρά Δευτέρα, ανέβηκε σε ένα κακοτράχαλο βουνό και δεν έπεσα. Ο 

πεσών είναι  νεώτερος από μένα.  

 κ. Νυκτοπάτης: Το θέμα της Φιλαρμονικής, θα ήθελα να το συζητήσουμε μια 

άλλη μέρα. Θα κάνω την παράκληση να τακτοποιήσουμε ένα χρέος που έχουμε σε 

ένα πρακτορείο πάρα πολύ καιρό, νομίζω γι’ αυτούς που ήρθαν από την Κέρκυρα και 

τους φιλοξένησε ο Δήμος. Πάει πολύς καιρός και ο Δήμος είναι εκτεθειμένος για 500 

χιλ. δρχ.  

 κα Εμμανουηλίδου:  Κύριοι συνάδελφοι, πριν από 6 ώρες ήμουν στην 

Αθήνα, όπου ο Υπ. Πολιτισμού, στην Εθνική Πινακοθήκη είχε συνάντηση με τους 16 

Δήμους της χώρας, με τους οποίους υπέγραψε προγραμματική σύμβαση, για τον 

θεσμό των Εικαστικών Δικτύων.  
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Σε όλους είναι γνωστή μια προσπάθεια που είχε ξεκινήσει, ο κ. Βλάχος πριν 6 χρόνια 

με τον τότε συνάδελφο κ. Στάγκο, για να ενταχθεί ο Δήμος Σερρών στο Εικαστικό 

Δίκτυο. Δεν μπόρεσαν τότε βέβαια να το φέρουν εις πέρας, παρά την μεγάλη 

προσπάθεια που έγινε απ΄ αυτούς. Σήμερα όμως, σ’ αυτά τα 3 χρόνια που η ΔΕΠΚΑ 

έκανε μια πάρα πολύ καλή παρουσία, όσον αφορά τον εικαστικό τομέα, και 

παρέδωσε πριν από 2 μήνες ένα φάκελο, που απεδείκνυε όλη την δουλειά την οποία 

είχε κάνει η ΔΕΠΚΑ για τα εικαστικά. Πραγματικά ένιωσα υπερήφανη, σαν Δήμος 

Σερρών, για την παρουσία μας σ΄ αυτό τον τομέα. Ήταν μια πανέμορφη γιορτή, με 

όλους τους ανθρώπων των  Πανεπιστημίων των Εικαστικών, τη Δ/ντρια της Εθνικής 

Πινακοθήκης κ.ά. Έγινε μια προσφορά σε εκπαιδευτικό υλικό, αξίας περίπου 500 χιλ. 

δρχ., που φυσικά  θα βρίσκεται στην βιβλιοθήκη του εικαστικού μας κέντρου, και μια 

αναφορά του Υπουργού για την πρόταση της ΔΕΠΚΑ για τη λειτουργία της 

ηλεκτρονικής πινακοθήκης, που θα συνδέει την δουλειά όλου του δικτύου και θα 

παρουσιάζει τη δουλειά των παιδιών, όχι μόνο τις πόλης μας, αλλά όλου του δικτύου. 

Μελλοντικά, είναι γνωστό, ότι σε όλο τον κόσμο υπάρχουν τέτοια δίκτυα και δη 

συγκεκριμένοι χώροι, όπου τα παιδιά θα δημιουργούν. Αναφέρθηκε σ’ αυτό, πάνω 

από 10λεπτο, αξιολογώντας ότι σήμερα ο ηλεκτρονικός πολιτισμός  είναι η 

μεγαλύτερη προβολή του τόπου. Και αυτή η εισήγηση έγινε από εμάς με τεχνικό 

δελτίο και οικονομοτεχνική πρόταση. Πραγματικά ήταν μια πολύ ωραία συνάντηση 

του Δήμου Σερρών με την ηγεσία του Υπ. Πολιτισμού. Κλείνοντας, την ώρα που 

υπογράφαμε την προγραμματική σύμβαση, ο Υπουργός είπε κατά λέξη ότι, στις 

αρχές του μήνα υπογράφω και για τα ΑΣΤΕΡΙΑ. Πιστεύω ότι, αυτό είναι κάτι το 

οποίο ο κ. Δήμαρχος το κυνηγάει εδώ και πάρα πολύ καιρό, από την ώρα που 

ανέλαβε την Δημαρχεία και που σήμερα επιβεβαιώνεται πια. Τα ΑΣΤΕΡΙΑ, θα γίνει 

μια πραγματικότητα για την πόλη των Σερρών.  

 κ. Πρόεδρος: Απλά, επιτρέψτε με  κα Εμμανουηλίδου να συμπληρώσω ή να 

επανορθώσω, λέγοντας ότι αδικήσατε την θητείας μας στην ΔΕΠΚΑ. Η πρόταση και 

η κατάθεση της μελέτης στο Υπ. Πολιτισμού για την ένταξη της ΔΕΠΚΑ και του 

Δήμου Σερρών  στο Εθνικό Πολιτιστικό Δίκτυο πόλεων τότε, έγινε τον Σεπτέμβριο 

του 1994 από τον κ. Βαφειάδη και τις αρχιτεκτόνισσες  κ.κ.  Θεοδωρίδου και 

Καριώτη στο Υπ. Πολιτισμού  και σαν χώρου κατετέθη η μελέτη της γνωστής 

αποθήκης Νάσιουτζικ, η οποία σήμερα και από χρόνια πριν ανήκε στην ΔΕΥΑΣ και 

κατά καιρούς την έχουμε βαπτίσει με πολλά ονόματα. Βέβαια δεν έγινε ποτέ 

εικαστικό εργαστήριο και δεν νομίζω ότι θα γίνει.  

 κα Ζαπάρα: Να θυμίσω στον κ. Πούλιο να κάνουμε εκείνη την 

εμπεριστατωμένη μελέτη για τα ΑΣΤΕΡΙΑ, διότι η υπόθεση έχει προχωρήσει μέσω 

της παρουσίας των ΑΣΤΕΡΙΩΝ. Γι’ αυτό η κα Εμμανουηλίδου λέει, ότι τα ΑΣΤΕΡΙΑ 

θα παίξουν τελικά τον ρόλο μέσα από την ένταξη σ΄ αυτό το πολιτιστικό  δίκτυο.  

Έχει αλλάξει ο χώρος.  

 κα Εμμανουηλίδου:  Κύριε Πρόεδρε, δεν θέλω όπως είπατε να προσφέρω 

ένα θέμα, το οποίο η τότε προεδρεία σας το είχε βάλει. Αλλά αφορούσε το Εθνικό 

Δίκτυο. Επειδή δεν μπορούσαμε να μπούμε, καθότι έγιναν ορισμένες ολιγωρίες από 

την Δημ. Α. του κ. Βλάχου, υπήρξε ένας καινούργιος θεσμός του Υπουργείου, που 

ήταν τα Εικαστικά Δίκτυα. Είναι ένας άλλος θεσμός.  

 κ. Πρόεδρος: Δεν διαφωνώ σ’  αυτό.   
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 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Πρώτα-πρώτα θέλω να συγχαρώ την κα Εμμανουηλίδου, 

όχι για λόγους παραταξιακούς και πολιτικούς, αλλά πράγματι διότι και αυτή και οι 

άλλες γυναίκες του Δ.Σ., όποτε ανέλαβαν ρόλους, τους έφεραν σε πέρας κατά άψογο 

τρόπο.  Με πολύ μεγάλη πρωτοπορία η ΔΕΠΚΑ,  όπως θα δείτε και στο επόμενο 

θέμα, με το CD-ROM για τον ΣΩΚΡΑΤΗ, έχει πανευρωπαϊκή πρωτοβουλία. Εκείνο 

που θέλω να τονίσω είναι, ότι εάν η υπόσχεση του κ. Βενιζέλου, ότι στην αρχή του 

μήνα υπογράφει την ένταξη των ΑΣΤΕΡΙΩΝ στο 3ο Κ.Π.Σ., υλοποιούνται σχεδόν 

όλοι οι στόχοι του Δήμου Σερρών για το 3ο Κ.Π.Σ., πλην του Χ.Υ.Τ.Α., όπου πάλι ο 

Δήμος Σερρών, όχι ο Δήμαρχος  μόνο, αλλά όλοι μας εδώ πέρα κάναμε έγκαιρα και 

σωστά βήματα, αλλά δυστυχώς σκοντάψαμε στην γνωστή αντίληψη με το 

Νομαρχιακό Συμβούλιο. Πιστεύω, ότι και αυτό θα ξεπεραστεί. Αλλά το να γίνουν τα 

ΑΣΤΕΡΙΑ, για τα οποία έγινε προεργασία, επί της προηγούμενης Δημαρχιακής 

Αρχής, θα είναι κατάκτηση όλου του Δ.Σ. και όχι μόνο μιας Δ.Α.  

 κ. Γκότσης:  Θέλω να κάνω μια ερώτηση, ορμώμενος από αυτό που είπε ο κ. 

Δήμαρχος. Δράττομαι της  ευκαιρίας να ρωτήσω κάτι για τον Χ.Υ.Τ.Α.  

Κύριε Δήμαρχε,  εάν μέχρι τέλους αυτής της χρονιάς, επειδή το θέμα τότε κόπηκε 

από το Νομαρχιακό Συμβούλιο, υπάρχει προοπτική να βρεθεί λύση. Είναι κακό να 

ενημερωθούμε όλοι μας εδώ;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Κατ’ αρχάς ήδη έχουν ενταχθεί στο 3ο Κ.Π.Σ., όσοι χώροι 

υγειονομικής ταφής, στην πρώτη φάση, είχαν προέγκριση χωροθέτησης. Εμείς δεν 

είχαμε προέγκριση χωροθέτησης, με ευθύνη του Νομαρχ. Συμβουλίου. Το 3ο Κ.Π.Σ. 

θα αναθεωρηθεί το 2003. Τώρα, που βρίσκεται η εδώ υπόθεση: γύρω στα 

Χριστούγεννα εστάλη η απόφαση του Νομαρχ. Συμβουλίου στην Περιφέρεια. Η 

Περιφέρεια,  βλέποντας το θέμα,  έδωσε εντολή  στους μελετητές, να κάνουν 

πρόταση χωροθέτησης και στους 3 τόπους.  Στον  έναν, όπου δεν γίνεται κατά νόμο, 

στο παλιό Μετόχι, απορρίπτεται. Στους άλλους δύο, που είναι το Καπετανούδι και ο 

χώρος που πρότεινε η ομάδα των μελετητών. Το Όβατσικ, απέναντι από το παλιό 

Μετόχι.  Τώρα είναι το θέμα στο χέρι του Περιφερειάρχη,  να πάρει απόφαση. Διότι 

το Νομαρχ. Συμβούλιο, δεν απέρριψε αλλά αξιολόγησε. Πρώτο αυτό, δεύτερο εκείνο, 

τρίτο εκείνο.  Το πρώτο αποκλείεται, το παλιό Μετόχι, λόγω του Δ/τος του 1980. Το 

είπε καθαρά ο  κ. Βασίλης Ιατρίδης, υπεύθυνος για θέματα περιβάλλοντος στην 

Περιφέρεια. Θα πάει σε ένα από τα άλλα δύο. Στο Καπετανούδι, που βρίσκεται βόρια 

και είναι δύσβατη περιοχή, ή στο Όβατσικ. Αλλά αυτό είναι ευθύνη του 

Περιφερειάρχη και εντός των ημερών θα πάρει απόφαση.  Ερχόμενος εδώ, μετά από 

δική μου πρόσκληση, να δει επί τόπου τις δυο θέσεις. Οπότε, είναι δυνατόν να 

μπούμε μέσα, εάν έχουν μείνει κάποια υπόλοιπα.  

 

 

ΘΕΜΑ 1ο: Έγκριση έκδοσης αδειών λειτουργίας καταστημάτων υγειονομικού 

ενδιαφέροντος.  

 

 

 κ. Πρόεδρος: Πέραν όσων έχουν ελεγχθεί από την Υπηρεσία και στα οποία 

δεν χρειάζεται να κάνω αναφορά και εγκρίνονται ως έχουν, έχουμε μια αίτηση για 

έγκριση μια άδειας, στην οδό Μεραρχίας, στο όνομα της κας Καρακίζη Μαρίας, 

εκ/που  της «ΑΡΤΟΤΕΧΝΗ ΓΙΑΤΣΙΟΥ ΕΠΕ», για άδεια Ζαχαροπλαστείου χωρίς 

εργαστήριο, στην οδό Μεραρχίας 28.  
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Επί του θέματος όμως, έχουμε εξώδικο διαμαρτυρία των ιδιοκτητών του 

συγκεκριμένου  ακινήτου, που διαφωνεί με την συγκεκριμένη επιχειρηματική 

δραστηριότητα των ενοικιαστών και κατά συνέπεια προτείνω στο Δ.Σ. να το 

αποσύρουμε απόψε το θέμα, να  εξετάσετε από αύριο και τις επόμενες μέρες όλο τον 

φάκελο αναλυτικά, γιατί ήρθε σήμερα ο φάκελος στην γραμματεία του Δ.Σ.. 

Υποθέτω ότι αποδέχεται το Δ.Σ. την αναβολή του θέματος για επόμενη συνεδρίαση, 

εφόσον λάβετε γνώση των δικαιολογητικών και των εγγράφων που έχει ο φάκελος. 

Και σε συνεννόηση βέβαια και με την Νομική Υπηρεσία του Δήμου.  

 

 

 - Εγκρίνονται όλα τα καταστήματα, εκτός αυτού της κας Καρακίζη 

Μαρίας, που αναβάλλεται για επόμενη συνεδρίαση.  

 

 

ΘΕΜΑ  2ο: Ίδρυση και λειτουργία: α) Τράπεζας Τροφίμων, ένδυσης και 

παιχνιδιών και β) Ταμείου οικονομικής συμπαράστασης απόρων.   

 

 

 κ. Πρόεδρος: Παρακαλώ τον κ. Αντιδήμαρχο Κοινωνικής Πολιτικής κ. 

Βαβαλέκα, να εισηγηθεί το θέμα. 

 κ. Βαβαλέκας: Κύριε Δήμαρχε, κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, είναι γνωστό 

ότι ο Δήμος μέσα στα πλαίσια του Γραφείου Κοινωνικής Μέριμνας, κατά καιρούς 

δίνει ορισμένα δέματα, έχει μια μικρή αποθήκη παλαιών ενδυμάτων, τα οποία 

μοιράζει στους συμπολίτες μας. Αυτή η προσπάθεια της Κοινωνικής μας αρχής με 

αυτή την Τράπεζα ένδυσης τροφίμων και παιχνιδιών, θέλουμε να διευρυνθεί, γι’ αυτό 

ιδρύεται η εν λόγω Τράπεζα. Αυτό σημαίνει ότι σε συνεργασία με όλους τους 

κοινωνικούς φορείς της πόλης μας, σχολεία, σωματεία, εμπορικό επιμελητήριο, 

οικονομικό επιμελητήριο κ.λ.π., θα προσπαθήσουμε να γίνεται αυτή η διαδικασία με 

πιο οργανωμένο τρόπο, με κοινωνικοοικονομικό έλεγχο,  εφόσον ελεγχθούν ορισμένα 

άτομα τα οποία έχουν πραγματικά ανάγκη από οικονομική βοήθεια, τρόφιμα, 

ενδύματα, κ.λ.π. Θα γίνεται μια καταγραφή των αναγκών τους και από κει και πέρα 

σε ορισμένες τακτές μέρες και ώρες, να πηγαίνουν να παίρνουν τα πράγματα που 

έχουν ανάγκη από αυτήν την ειδική τράπεζα που πρόκειται να δημιουργηθεί. Σαν 

χώρο στέγασης, έχουμε επιλέξει αναγκαστικά, δύο καταστήματα της Δημοτικής 

Αγοράς, αυτό όπου βρισκόταν ο «Μαύρος Γάτος» και το διπλανό που είναι  άδειο, θα 

το διαμορφώσουμε με ράφια, να έχει την όψη κατ/τος αυτό το πράγμα, για να 

πηγαίνουν με αξιοπρέπεια όσοι συμπολίτες μας έχουν ανάγκη αυτά τα τρόφιμα, 

ρούχα και πιθανόν παιχνίδια. Επιπλέον, σκοπεύουμε να ανοίξουμε έναν λογαριασμό, 

στον οποίο πολλοί από τους συμπολίτες μας που θέλουν να δώσουν χρήματα για να 

βοηθήσουν άλλους συμπολίτες, θα καταθέτουν σ’ αυτόν χρήματα τα οποία θα 

διαχειρίζεται μια ειδική Επιτροπή  με απόλυτη διαφάνεια, όσον αφορά την κατανομή 

αυτών των χρημάτων. Πολλές φορές βρισκόμαστε στην ανάγκη να βοηθήσουμε 

ορισμένους συμπολίτες μας. Να τους  πληρώσουμε την ΔΕΥΑΣ, το ρεύμα, ένα 

ενοίκιο και ο Δήμος αδυνατεί να πληρώσει αυτές τις ανάγκες. Αυτό πιστεύω ότι θα 

βοηθήσει πάρα πολύ, τουλάχιστον την αξιοπρέπεια ορισμένων συμπολιτών και να 

καλύψουν ορισμένες βασικές τους ανάγκες.  
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 κα Ζαπάρα: Κύριε Δήμαρχε, κύριε Πρόεδρε, κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, 

άκουσα την εισήγηση του κ. Αντιδημάρχου και φυσικά συμφωνώ με την ευαισθησία 

που λέει ότι πρέπει να δείχνει ο Δήμος Σερρών και ότι κατά κάποιον τρόπο πρέπει, κι 

αυτό γινόταν νομίζω όλα τα χρόνια, να βοηθούμε τους συμπολίτες και συνδημότες 

μας που έχουν κάποια ανάγκη. Όμως κ. Αντιδήμαρχε, νομίζω ότι ο καινούργιος 

τρόπος με τον οποίο θέλετε να λειτουργήσετε, κατά κάποιον τρόπο πάει να 

αντικαταστήσει αυτό που δίνεται από τα συμβούλια και τις επιτροπές αγάπης της 

εκκλησίας. Και γιατί το λέω αυτό: η δυσκολία που θα αντιμετωπίσετε στην διάρκεια 

της δράσης αυτής όπως τη λέτε «Τράπεζα Ρούχων, παπουτσιών, παιχνιδιών, κ.λ.π.», 

θα φανεί όταν θα αρχίσει να λειτουργεί. Και να σας πω γιατί: στους Ιερούς Ναούς 

υπάρχει ένα μεγάλο εθελοντικό σώμα που κάνει όλη αυτή την δουλειά. Δεν ξέρω αν 

έχετε πάει να δείτε, ολόκληρο το μήνα γυναίκες εθελόντριες ασχολούνται με το να 

συλλέξουν αυτά τα πράγματα, να τα χωρίσουν σε νούμερα, να τα τοποθετήσουν σε 

κάποιους χώρους, και μια μέρα το μήνα δέχονται τους άπορους πολίτες και βοηθούν 

στο να πάρει ο καθένας αυτό που τελικά του ταιριάζει. Νομίζω ότι ο Δήμος σε 

θέματα τουλάχιστον ανθρώπων, δεν θα έχει τη δυνατότητα και το χώρο να το κάνει. 

Δηλαδή, το να στεγαστούν εκεί μέσα στα καταστήματα του «Μαύρου Γάτου» κάποια 

ρούχα όπως θα τα φέρνουν οι δημότες χωρίς να υπάρχουν οι πάγκοι, τα ράφια, μια 

αξιοπρεπής παρουσία αυτού που θα γίνεται, νομίζω ότι θα σας δυσκολέψει και δεν 

ξέρω αλλά νομίζω ότι πρέπει να το δείτε λίγο, αν πρέπει να αντικαταστήσετε τις 

ενορίες. Νομίζω ότι ο Δήμος παίζει έναν πιο ουσιαστικό ρόλο και μπορεί να το παίξει 

με πολύ καλό τρόπο.  Και όσον αφορά το Ταμείο οικονομικής συμπαράστασης 

απόρων, να το ψάξετε λίγο νομικά, γιατί το επιχειρήσαμε και εμείς παλαιότερα και 

υπάρχει ένα πρόβλημα. Δεν έχει την δυνατότητα πιστεύω, και δεν ξέρω αν έχει 

αλλάξει κάτι, ο Δήμος να εισπράττει από τον κόσμο χρήματα γι’ αυτό το ταμείο, το 

οποίο αυτός θα διαχειρίζεται προς τρίτους. Αυτό να το δείτε, γιατί νομίζω ότι πρέπει 

να καλυφθεί νομικά. Δεν μπορεί οποιαδήποτε επιτροπή να πάρει χρήματα δημοτών, 

που θα μπουν σε ένα λογαριασμό  και να τα ξοδεύει για άλλους δημότες. Αυτή είναι η 

προσωπική τοποθέτηση και ελπίζω να το δείτε το θέμα πιο προσεκτικά.  

 κ. Γκότσης:  Κύριε Δήμαρχε, κύριε Πρόεδρε, κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, 

κατ΄ αρχήν θα ήθελα να μας πείτε κ. Αντιδήμαρχε, εάν θα υπάρχει ειδικός κωδικός 

αριθμός γι΄ αυτή την υπόθεση και εάν όλα θα γίνουν με χορηγούς. Δεύτερον, θα 

ήθελα να προσέξετε πάρα πολύ, όσον αφορά  την ομοιόμορφη και κανονική 

κατανομή αυτών που θα έχετε στην τράπεζα. Τα τρόφιμα, τα είδη ένδυσης κ.λ.π. 

Γιατί το λέω αυτό; Κανονική κατανομή για όλες τις κοινωνικές ομάδες.  Γιατί 

υπάρχουν επιτήδειοι, το ξέρουμε πάρα πολύ καλά όλοι μας, που κάνουν αυτή την 

δουλειά. Και άλλοι συμπολίτες μας που έχουν την ίδια ανάγκη, αλλά είναι 

περισσότερο αξιοπρεπής και δεν περιμένουν έξω από την πόρτα. Θέλω να προσέξετε 

πάρα πολύ αυτό που είναι και πάρα πολύ δύσκολο. Διότι δεν μπορεί από μια 

κοινωνική ομάδα να παίρνουν όλοι, και να υπάρχουν συμπολίτες μας, αξιοπρεπείς, με 

τις ίδιες ανάγκες που θα πρέπει εμείς να τους προσεγγίσουμε και να τους 

πλησιάσουμε για να τους δώσουμε αυτά τα πράγματα. Ευχαριστώ. 

 κ. Πρόεδρος: Κύριε Βαβαλέκα, κλείστε το θέμα. 

 κ. Βαβαλέκας: Κύριε Γκότση όπως γνωρίζετε υπάρχει ειδικός κωδικός στον 

πρ/σμό του Δήμου, όσον αφορά την κοινωνική μέριμνα. Η βάση για να λειτουργήσει 

αυτή η τράπεζα τροφίμων, ενδύσεως, κ.λ.π., αποτελείται από αυτόν τον κωδικό του 

Δήμου. 
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 Από κει και πέρα επεκτείνεται ανάλογα με τις προσφορές όλων των φορέων.  

 κ. Γκότσης: Προς το παρών ξεκινάτε από εκείνον τον κωδικό.        

 κ. Βαβαλέκας:  Ναι, αλλά ήδη έχουμε προσφορές από σχολεία. Όπως το 3ο 

Γυμνάσιο μας έχει φέρει τρόφιμα και κάποιο δημοτικό, κ.λ.π. Βλέπω ότι υπάρχει μια 

πρόθεση από τον κόσμο να προσφέρει. Αυτό ακριβώς θέλουνε να οργανώσουμε 

καλύτερα. Όσον αφορά αυτές τις κοινωνικές ομάδες, οι οποίες νέμονται, ή μάλλον 

νέμονταν μέχρι τώρα, διότι τα τελευταία χρόνια δεν συμβαίνει αυτό, καθόσον 

υπάρχουν οι κοινωνικοί λειτουργοί μέσα στο πρόγραμμα το οποίο εφαρμόζουμε και 

πριν δοθεί πλέον οποιοδήποτε δέμα ή επιχορήγηση από το Γραφείο Κοινωνικής 

Μέριμνας, ελέγχεται κοινωνικά. Δηλαδή, γίνεται κοινωνικοοικονομικός έλεγχος από 

τους  κοινωνικούς λειτουργούς των προγραμμάτων. Γι΄ αυτό ακριβώς δεν δίνεται  

καμία απολύτως κοινωνική παροχή, χωρίς προηγούμενο κοινωνικό έλεγχο.  Αυτό να 

είστε σίγουρος ότι δεν πρόκειται με κανένα τρόπο να γίνει.  

Όσον αφορά αυτό που είπε η κα Ζαπάρα, καμία μα καμία πρόθεση δεν έχουμε 

να λειτουργήσουμε ανταγωνιστικά προς την εκκλησία. Σαφώς επικουρικά και ίσως σε 

κάποια φάση να μπορέσουμε να συνεργαστούμε με τις εκκλησίες απόλυτα. Για όνομα 

του Θεού, απλώς επειδή έμαθε ο Δήμος να παίρνει από τον Δήμο αυτά τα πράγματα, 

απλώς θέλω να το οργανώσουμε καλύτερα και πιο σωστά. Προφανώς να 

εξασφαλίσουμε την διαφάνεια και την αξιοπρέπεια. Αυτά τα δύο έχουμε βάλει σαν 

στόχο. Όσον αφορά τον λογαριασμό, ήδη εφαρμόζεται στην Πάτρα. Δεν γνωρίζω 

ακριβώς το νομικό πλαίσιο, αλλά είμαστε σε επαφή για να το δούμε και να το 

εφαρμόσουμε. Όπως και σε άλλες πόλεις του εξωτερικού. Ψάχνουμε να βρούμε το 

νομικό πλαίσιο, για να το καθιερώσουμε.  

κα Ζαπάρα: Υπάρχει ένα  κενό.  

κ. Βαβαλέκας: Το ξέρω ότι υπάρχει ένα κενό και είναι δύσκολο νομικά  όσον 

αφορά την διαφάνεια.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εγώ θέλω να συγχαρώ τον κ. Βαβαλέκα για την πρόταση 

που κάνει και βέβαια συγχαίρω κάθε προσπάθεια που γίνεται από οποιαδήποτε 

πλευρά. Δεν είμαι μικρόψυχος. Η απόφασή μας να οργανώσουμε τον τομέα της 

Κοινωνικής Μέριμνας με πολιτική ευθύνη  και πρωτοβουλία είναι σωστή. Θέλω να 

πω το εξής: την κοινωνία μας την διακατέχει μια τρομερή αντίθεση. Είναι κοινωνία 

ευημερίας με πολλές νησίδες αθλιότητος, οι οποίες αυξάνονται. Και αν θέλουμε να 

είμαστε άνθρωποι, πρέπει και τις νησίδες αθλιότητας και όχι μόνο εμάς τους 

περισσότερους που καλοπερνάμε. Στη Γαλλία υπάρχει εδώ και χρόνια ένα σύστημα 

συγκέντρωσης και διανομής περισσευμάτων, το οποίο έχει αναλάβει εξολοκλήρου η 

Τοπική Αυτοδιοίκηση, που έχει σκοπό να κάνει ακριβώς αυτό το πράγμα. Από την 

ευημερούσα εν αφθονία και χλιδή αστική κοινωνία, να συγκεντρώσει πράγματα που 

θα ανακουφίσουν τους στερημένους. Διότι σήμερα, κάποιος έχει πολλά, ενώ άλλος 

δεν μπορεί να αγοράσει ούτε μια ασπιρίνη. Έχω την γνώμη ότι αυτό το πράγμα 

αγαπητέ συνάδελφε πρέπει να αντιμετωπιστεί με την μεγαλύτερη δυνατή προσοχή. 

Για να οργανωθεί σωστά χρειάζεται χρόνος, όμως είναι ένα ξεκίνημα και θα ήταν 

τραγικό αν γίνονταν ένα σύστημα διανομής κουρελιών. Αυτό πρέπει να το ξέρουμε. 

Ότι όποιος θέλει να προσφέρει, να προσφέρει το σωστό από το περίσσευμά του και 

όχι αυτό που έχει για σκουπίδια. Δεν το θέλουμε και οι φτωχοί και οι άποροι επίσης 

δεν το θέλουν.  
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- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  3ο:  Επανασυγκρότηση των Δ.Σ. των Ν.Π. των Σχολικών Επιτροπών. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  4ο:      Ψήφιση κανονισμού Διοικήσεως Ν.Π. Σχολικών Επιτροπών.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  5ο: Προμήθεια CD-ROM σχετικού με τον φιλόσοφο Σωκράτη από το 

εργαστήριο Πληροφορικής – Πολυμέσων και Τηλεματικής της 

Δ.Ε.Π.Κ.Α. Σερρών.   

 

 

 κ. Πρόεδρος:  Κυρία Εμμανουηλίδου με δυο κουβέντες αναπτύξτε μας το 

πρόγραμμα για τον Σωκράτη, από το Εργαστήρι Πληροφορικής – Πολυμέσων και 

Τηλεματικής της ΔΕΠΚΑ.  

 κα Εμμανουηλίδου: Κύριοι συνάδελφοι, όπως ξέρετε πέρσι ήταν το έτος 

«Σωκράτη». Την ευθύνη  του προγράμματος εκ μέρους της Κυβέρνησης και του Υπ. 

Πολιτισμού, την είχε το Διεθνές Κέντρο Δελφών. Η ΔΕΠΚΑ πριν από 7 μήνες, 

ζήτησε από την ομάδα πολυμέσων και τους συνεργάτες που έχουμε στο εργαστήρι 

μας, να συμμετάσχει στην εορτή αυτή κάνοντας ένα CD-ROM. Πράγματι, μια ομάδα 

συμπολιτών μας δούλεψε πάνω από 8 μήνες για να μας φέρει το αποτέλεσμα ενός 

CD-RΟΜ, το οποίο βρισκόταν υπό την καθοδήγηση του κ. Καρασβάνη, Προέδρου 

του έτους «ΣΩΚΡΑΤΗ», του Δ/ντή του Διεθνούς Κέντρου Δελφών και που πριν από 

το τέλος του έτους, το παραδώσαμε στην κοινωνία των Σερρών και φυσικά στην 

παγκόσμια κοινωνία μια και θέλω να σας πω ότι είμαστε οι μοναδικοί στον κόσμο 

που έχουμε ένα CD-ROM που αφορά τον Σωκράτη. Έτσι όπως έχει γίνει το CD-

ROM, απευθύνεται  στον μέσο πολίτη, όχι σε ανθρώπους φυσικά οι οποίοι είναι 

Σωκρατολόγοι, αλλά σε ανθρώπους των  οποίων η επαφή με τον Σωκράτη, είναι 

ανύπαρκτη. Για να είναι εύκολη, προσιτή και να είναι  ένα μικρό παραμύθι. Αν είναι 

δυνατόν  ένας Σωκράτης να αντιμετωπιστεί έτσι. Αλλά δίνεται  με ένα τέτοιο τρόπο, 

ώστε να μπορεί να είναι μια πρόκληση παρακολούθησης από τον οποιοδήποτε. Η 

ΔΕΠΚΑ κάνει μια προσπάθεια, κάλεσε όλους τους Δημάρχους του Νομού, ζητώντας 

τους μαζί με το Σύλλογο των Καθηγητών και τον Σύλλογο των Διδασκάλων να γίνει 

μια αγορά και να δοθεί σε  όλους τους μαθητάς του Νομού, μια και πιστεύουμε ότι 

ένα τέτοιο έργο πρέπει τουλάχιστον οι Σερραίοι να το έχουν μέσα στην βιβλιοθήκη 

τους.  
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Ταυτόχρονα, πριν δυο εβδομάδες είχα ένα ραντεβού με τον πρόεδρο του Ιδρύματος 

Ωνάση, τον κ. Παπαδημητρίου, ζητώντας του να μας δώσει χρήματα για να το 

μεταφράσουμε στα Αγγλικά, ώστε να μπορέσουμε να το διοχετεύσουμε σε  όλα τα 

πωλητήρια  σε όλα τα μουσεία του κόσμου, μια και ξέρουμε ότι είναι μια παραγωγή η 

οποία είναι εύκολη και μπορεί να διατεθεί στο κοινό που ασχολείται με την 

πληροφορική. Ταυτόχρονα, την προηγούμενη εβδομάδα είχα πάλι ένα ραντεβού με το  

ΤΑΠΑ, το ΤΑΠΑ είναι το Ταμείο Αρχαιολογικών Πόρων του Υπουργείου 

Πολιτισμού, στο  οποίο ζητάμε να ελεγχθεί  από συγκεκριμένες επιτροπές για τέτοια 

πράγματα και να μπουν στα ελληνικά πωλητήρια των μουσείων της Ελλάδος. 

Βρισκόμαστε στην αναμονή της επιτροπής, για να κριθεί, παρ’ όλο που όπως 

καταλαβαίνετε είμαστε 100%  σίγουροι, μια και ο κ. Καρασβάνης είναι αυτός ο 

οποίος έχει την ευθύνη του έτους «ΣΩΚΡΑΤΗ». Άρα λοιπόν πιστεύουμε ότι είναι ένα 

έργο, το οποίο θα τιμήσει την πόλη μας, τιμά τον Δήμο Σερρών και φυσικά όλους 

εμάς που μέσα  από την πόλη των Σερρών θα διοχετεύσουμε ένα CD, μια και ξέρετε 

όλοι σας ότι σήμερα τα CD είναι ένας τρόπος ζωής στην καθημερινότητα των 

ανθρώπων. Αλλά αυτό που για εμάς έχει σημασία, εκτός βέβαια και του πολιτισμικού 

προϊόντος, το οποίο έχουμε δώσει για την κοινωνία μας, θεωρούμε ότι έτσι και μπει 

στην αγορά, θα λυθεί όλο το πρόβλημα της ΔΕΠΚΑ και το πρόβλημα φυσικά όλου 

του πολιτισμού και οικονομικού και κοινωνικού, μια και όπως πολλές φορές έχουμε 

πει με τον κ. Βαβαλέκα, ότι είμαστε αλληλένδετοι στον τομέα της χρηματοδότησης 

προς τα Νομικά  Πρόσωπα. Θα λυθούν οικονομικά όλα τα προβλήματά μας. Ο κ. 

Βενιζέλος μας είπε, ότι ένα CD που αφορά τον Λούβρο, δηλαδή μια περιήγηση μέσα 

στο Μουσείο του Λούβρου, συντηρεί τον ίδιο τον Λούβρο, που ξέρετε πολύ καλά τι 

οικονομικά ανοίγματα έχει. Φανταστείτε λοιπόν ένα τέτοιο CD δικό μας, να βγει στην 

αγορά. Άρα λοιπόν ζητούμε από το Δ.Σ.,  να γίνει μια παραγωγή για να τη δώσουμε 

στους μαθητές της πόλης μας και φυσικά οι άλλοι δήμοι θα δώσουν στα παιδιά  τα 

δικά τους. Νομίζω ότι με 300.000 δρχ. θα μπορέσουμε να το κάνουμε.  

 κ. Γκότσης:   Κυρία Πρόεδρε, νομίζω ότι είναι σπουδαίο, μπορεί να φαίνεται 

μικρό, αλλά είναι σπουδαίο πνευματικό έργο. Διότι οι πλατείες, τα δημαρχεία, 

αλλάζουν, πέφτουνε, αλλά ο Πολιτισμός μένει. Και αν δεν μείνει ο Πολιτισμός, η 

Ελλάδα θα αφανισθεί. Λοιπόν πιστεύω, ότι μας βρίσετε όλους σύμφωνους. Εμείς οι 

εκπαιδευτικοί, οι άνθρωποι που  έχουμε να κάνουμε με τα ζωντανά κύτταρα, έχουμε 

ευαισθησίες και μιλάμε και για Σωκράτη. Όμως το CD-ROM, θα πρέπει να μοιραστεί 

σε όλη την μαθητιώσα νεολαία. Δηλαδή και στα παιδιά του Δημοτικού. Αυτή την 

άποψη έχω. Δεν μπορεί να δώσουμε μόνο στα παιδιά του Γυμνασίου και Λυκείου, 

αλλά και σε  παιδιά του Δημοτικού, για να προσεγγίσουν από τώρα τη φιλοσοφία του 

Σωκράτη. Και νομίζω ότι οι 300.000 δρχ. που λέτε κα Πρόεδρε, δεν θα φτάσουν για 

τα CD-ROM αυτά για όλη την μαθητιώσα νεολαία. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θα δώσουν και οι άλλοι Δήμοι.  

 κ. Γκότσης:  Για την πόλη μιλάω. Δίνουμε όπως θα δούμε παρακάτω 

οικονομικές επιχορηγήσεις παντού, εδώ αξίζει να δώσουμε. 

 κ. Παπαδόπουλος: Οι Σύλλογοι Γονέων των Σχολείων, έχουν την δυνατότητα 

να το αγοράσουν.  

 κα Εμμανουηλίδου: Είναι μεγάλη μου παράλειψη και ζητώ συγνώμη από 

τους συνεργάτες μας, που δεν ανέφερά ότι όλη αυτή η δουλειά έχει γίνει εθελοντικά  

και δεν πήρε κανένας χρήματα. Έχουνε δουλέψει πάνω από 10ωρα την ημέρα, πάνω 

από 8 μήνες.  
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 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  6ο: Συμμετοχή του Δήμου στο Συνέδριο της Κ.Ε.Δ.Κ.Ε. με θέμα: «Πόλη 

και Πολιτισμός». 

   

 

 κ. Πρόεδρος: Θα  γίνει 18, 19 και  20 του μηνός στην Ζάκυνθο.  

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 7ο:   Έγκριση εγγραφής του Δήμου ως συνδρομητή για το έτος 2002 σε 

εφημερίδες και περιοδικά. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  8ο: Διατύπωση γνώμης του Δήμου περί αυξήσεως ή μη του αριθμού των 

Ε.Δ.Χ. αυτοκινήτων για τα έτη 2002-2003.  

 

 

 κ. Πρόεδρος: Προτείνεται να είναι μηδενική η αύξηση. Καμία άδεια να μην 

δοθεί για επιπλέον ΤΑΧΙ ή ΑΓΟΡΑΙΑ στα διοικητικά όρια του Δήμου και των 

Δημοτικών Διαμερισμάτων. Κάθε δύο χρόνια, ζητά την γνώμη μας η αρμόδια 

επιτροπή της Νομαρχιακής Αυτ/σης.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  9ο:  Οικονομική ενίσχυση του Α.Γ.Σ. «Πρωτέας» Σερρών για την 

διοργάνωση του Πρωταθλήματος ΤΑΕ ΚΒΟ ΝΤΟ Βορείου Ελλάδος. 

 

ΘΕΜΑ 10ο:     Οικονομική ενίσχυση της Σερραϊκής Πολιτιστικής Καλλιτεχνικής 

Εταιρείας «ΤΕΧΝΗ» για την διοργάνωση του 2ου Φεστιβάλ Σερρών 

Χορωδιακής Μουσικής. 

 

ΘΕΜΑ 11ο:     Οικονομική ενίσχυση της Λέσχης Ειδικών Δυνάμεων Ν. Σερρών για 

τις εκδηλώσεις Διδυμοποίησης με τον Σύνδεσμο Εφέδρων 

Καταδρομέων Επαρχίας Λεμεσού Κύπρου. 

 

ΘΕΜΑ 12ο: Οικονομική αρωγή του Δήμου στις εκδηλώσεις για την 50η επέτειο 

ίδρυσης της Ιστορικής και Λαογραφικής Εταιρείας Σερρών-

Μελενίκου.  
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 κ. Πρόεδρος:  Τα θέματα  9ο, 10ο, 11ο και 12ο συζητούνται μαζί. Πρόκειται 

για οικονομικές ενισχύσεις. 

Για το 9ο: Θα γίνει στις Σέρρες στις 6 και 7 Απριλίου.  

Για το 10ο: Θα γίνει επίσης τον Απρίλιο στις Σέρρες. 

Για το 11ο: Θα γίνει αύριο και μεθαύριο, Κυριακή, Δευτέρα και Τρίτη στη πόλη μας. 

Για το 12ο: Προτείνεται επειδή η έδρα αυτής της εταιρείας βρίσκεται στην Αθήνα και 

όχι στο Δήμο Σερρών, πρέπει να προχωρήσουμε  σε άλλου είδους οικονομική αρωγή, 

μιας και η οικονομική επιχορήγηση δεν νομιμοποιείται όπως στα προηγούμενα Ν.Π.,  

επειδή η έδρα είναι στην Αθήνα και όχι στις Σέρρες.  

 κ. Σίγκας: Από πόσα χρήματα θα δώσουμε στον καθένα;  

κ. Πρόεδρος: Εδώ θα το αποφασίσουμε. 

κα Ζαπάρα: Θέλω να πω το εξής, χωρίς να αναφέρομε σε κανένα σύλλογο 

συγκεκριμένα. Γενικά θέλω να κάνω μια τοποθέτηση προς το Δ.Σ. και συγκεκριμένα 

προς τον κ. Αντιδήμαρχο των Οικονομικών. Έχω την εντύπωση, ότι επειδή οι 

σύλλογοι είναι πολλοί, και πολύ σωστά όταν έχουμε την δυνατότητα πρέπει να 

βοηθούμε και να συμπαραστεκόμαστε, πρέπει όμως νομίζω κ. Δήμαρχε να δώσουμε 

μια προτεραιότητα στα δικά μας έξοδα. Είπε κάτι προηγουμένως ο κ. Δήμαρχος, 

δηλώθηκαν κάποια εκατομμύρια, είμαστε ιδιαίτερα εκτεθειμένοι και ανοιγμένοι 

ειδικά στη ΔΕΠΣ που τα ξέρω από μέσα τα πράγματα, η οποία θέλει μια οικονομική 

υποστήριξη μεγαλύτερη αυτό το χρονικό διάστημα, γιατί παραμελήθηκε τους 

τελευταίους μήνες και τα έξοδα και οι υποχρεώσεις της αυξήθηκαν. Καλό είναι 

βέβαια να βοηθάμε και τους Συλλόγους, αλλά επειδή ο κάθε σύλλογος αν πάρει 

λιγότερη ή περισσότερη επιχορήγηση την προσπάθειά του και τον προγραμματισμό 

του, θα τα πραγματοποιήσει, ας δούμε λίγο τις δικές μας υποχρεώσεις. Δηλαδή 

εργαζόμενοι που να  μην πληρώνονται, να μην πληρώνουμε το ΙΚΑ τους, να έχουμε 

προμηθευτές ακάλυπτους, είναι λάθος. Έχουν προτεραιότητα αυτά τα πράγματα. 

Παρακαλώ εσείς σαν Αντιδήμαρχος των Οικονομικών, να δώσετε μια προτεραιότητα 

σε εκείνα και μετά στις επιχορηγήσεις  των διαφόρων συλλόγων. Και να ακούσουμε 

φυσικά και τα ποσά που προτείνετε. Ευχαριστώ.   

 κ. Μπάρκας: Κύριε Πρόεδρε, θα ήθελα να σας υπενθυμίσω ένα θέμα για 

επιχορήγηση. Πρόκειται για το Σύλλογο των Μακεδονομάχων. Πέρασαν 3 χρόνια, 3 

φορές έγιναν αιτήσεις, είστε υποχρεωμένος να το φέρετε στο Δ.Σ. Δεν το φέρατε.  

Θέλω τώρα εδώ να δοθεί μια απάντηση, διότι τόσοι σύλλογοι έχουν πάρει χρήματα, 

και δεν ξέρω γιατί υπάρχει αυτή η άρνηση να έρθει αυτό το θέμα για να επιχορηγηθεί 

ο Σύλλογος Μακεδονομάχων.    

 κα Ζαπάρα: Το ενοίκιό τους να πληρωθεί.  

 κ. Πρόεδρος:  Σας ενημερώνω, αν το έχετε ξεχάσει, ότι το θέμα εισήλθε στο 

Δ.Σ.  

 κ. Μπάρκας: Πριν 1,5 χρόνο και είπατε ότι θα το ξαναφέρετε. 

 κ. Πρόεδρος: Όσον αφορά τις επιχορηγήσεις των Συλλόγων της πόλης και 

της περιοχής, σας πληροφορώ ότι υπάρχουν δεκάδες αιτήσεις τους στη γραμματεία 

του Δ.Σ., τις οποίες δεν εισάγω στο Δ.Σ., γνωρίζοντας την οικονομική κατάσταση του 

Δήμου και δίνοντας προτεραιότητα σε άλλου είδους δαπάνες και υποχρεώσεις από τις 

συγκεκριμένες επιχορηγήσεις.  
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Όσον αφορά τα θέματα που εισήχθησαν στην σημερινή ημερήσια διάταξη, αν έχετε 

διαβάσει τις εισηγήσεις, δεν πρόκειται για μια οικονομική χορηγία κάποιου 

συλλόγου, αλλά κάλυψη ενός μικρού μέρους ενός συνόλου δαπανών που θα γίνουν 

για συγκεκριμένες εκδηλώσεις. Δεν επιχορηγούμε  κάποιο σωματείο απλά για να το 

ενισχύσουμε οικονομικά, αλλά στηρίζουμε με μια μικρή οικονομική χορηγία τις 

δαπάνες για την διοργάνωση εκδηλώσεων. Ήδη σας τις ανέγνωσα.   

 κ. Μπάρκας: Μη συνεχίζετε, έχουμε ξεπεράσει τα 50 εκ. σε επιχορηγήσεις 

και δεν δώσαμε ούτε 500.000 στους Μακεδονομάχους. Εγώ την άλλη φορά θα έρθω 

με τις αποφάσεις των επιχορηγήσεων. 3,5 χρόνια δεν το φέρατε. Έχετε ευθύνες και 

εσείς προσωπικά και ο κ. Δήμαρχος. Αυτά που λέτε είναι δικαιολογίες.  

 κ. Πρόεδρος: Για το πανελλήνιο πρωτάθλημα ΤΑΕ ΚΒΟ ΝΤΟ: πρόκειται για 

την είσοδο 400 αθλητών από πόλεις της Βόρειας Ελλάδος για ένα τριήμερο στην 

πόλη των Σερρών. Αν κρίνεται ότι η παρουσία 400 ανθρώπων τουλάχιστον αθλητών, 

δεν μιλάω για συνοδούς και μέλη οικογενειών, που σε αυτού του είδους τα αθλήματα 

και ιδιαίτερα των μικρών σε ηλικία κατηγοριών, καταλαβαίνετε πως γίνεται μια 

τέτοια αθλητική διοργάνωση. Αν εσείς κρίνετε ότι δεν πρέπει να στηριχτεί μια 

διοργάνωση που θα φέρει τουλάχιστον 400 ανθρώπους στην πόλη των Σερρών για 

ένα τριήμερο, μην το ψηφίζετε.  

 κ. Μπάρκας: Ακούσατε κάτι το αντίθετο, σ’ αυτό που λέτε τώρα;  

 κ. Πρόεδρος: Τώρα δα καταγγείλατε ότι δεν επιχορηγείται ένα συγκεκριμένο 

σωματείο. Σας πληροφορώ ότι υπάρχουν αιτήσεις τουλάχιστον 100 συλλόγων για 

οικονομική επιχορήγηση.  

 κ. Μπάρκας: Προτού 3-4 μήνες ο κ. Δήμαρχος έφερε ένα θέμα εδώ, για το αν 

πρέπει να είμαστε χορηγοί σε κάποια αθλητική διοργάνωση. Και ζήτησε ο κ. 

Δήμαρχος να μην περάσει το θέμα, διότι δεν μπορούμε εμείς κάποιους να τους 

τραπεζώνουμε και να μην μας δίνουν μία. Κι αν δεν κάνω λάθος αυτό αφορούσε 

κάποιον που είχε σχέση με το Υπουργείο της Γεν. Γραμ. Αθλητισμού. Και ύστερα 

από περίπου 10 μέρες, είδα ότι  έγινε αυτό και βγήκε και ο συγκεκριμένος Δ.Σ. και 

είπε ότι το στηρίξαμε. Και επειδή είπα στον Δ.Σ.: καλά, άλλα λέει στο Δ.Σ. ο κ. 

Δήμαρχος και μετά από 10 μέρες εσείς βγαίνετε και λέτε ότι στηρίζετε αυτές τις 

διοργανώσεις; Θα πρέπει να λέτε ή το στηρίζουμε ή δεν το στηρίζουμε. Δεν μπορείτε 

να αλλάζετε γραμμή με ένα τηλέφωνο ή με μια πίεση. 

 κ. Πρόεδρος: Όσον αφορά την πολιτιστική εταιρεία «Η ΤΕΧΝΗ», 

διοργανώνει για ένα περίπου 4ήμερο στην πόλη των Σερρών,  μέσα στον Απρίλη, σε 

λίγες μέρες δηλαδή, το 2ο Φεστιβάλ Σερρών Χορωδιακής Μουσικής με τη συμμετοχή 

30 Χορωδιών από την Ελλάδα και τις Βαλκανικές Χώρες. Μιλάμε δηλαδή για την 

παρουσία άλλων περίπου 1.000 ανθρώπων στην πόλη των Σερρών για ένα 4ήμερα. 

Αν λοιπόν, κοιτάτε το θέμα λίγο αδιάφορα και το βάζετε στην ζυγαριά και κρίνετε ότι 

δεν πρέπει να ενισχύσουμε  μέρος αυτών των δαπανών, έχετε το δικαίωμα να 

αντιδράσετε. Κύριε Δήμαρχε, πείτε μας τα ποσά. 

 

- 300.000 δρχ. για το Σύλλογο ΤΑΕ ΚΒΟ ΝΤΟ 

- συνδιοργάνωση  (με κάποια τιμολόγια για τη φιλοξενία των επισκεπτών από 

την Κύπρο) για την Λέσχη Ειδικών Δυνάμεων  

- 100.000 δρχ. για την Λαογραφική Εταιρεία Μελενίκου και ίσως λίγο 

παραπάνω αν χρειαστεί  
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κ. Βλάχος Ι.: Πολλές φορές σας έχω παρακαλέσει να φέρετε το θέμα των 

Μακεδονομάχων. 

κ. Αναστασιάδης: Σκόπιμα δεν έρχεται.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μην με αναγκάζετε να πω πράγματα δυσάρεστα. Δε 

χρηματοδοτούμε συλλόγους για να υπάρχουν σα σύλλογοι. Τους είπα, αν θέλουν να 

κάνουν κάποια δραστηριότητα να αναλάβουμε να τους βοηθήσουμε. Υπάρχουν 

χιλιάδες σύλλογοι μέσα στην πόλη μας. Αναλαμβάνουν την ευθύνη να τους 

λειτουργήσουν. Οι πρόγονοί τους έχυσαν το αίμα τους. Τώρα θα πρέπει δηλαδή να 

πληρώνουμε ενοίκια 50.000 δρχ.; 

κ. Νυκτοπάτης: Υπάρχει ένας παραπλήσιος σύλλογος με αυτόν των 

Μακεδονομάχων;  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Κύριε Νυκτοπάτη, την εθνοκαπηλία την έχει πληρώσει ο 

λαός μας πανάκριβα. Το  είπα και στους ίδιους. Όποιος κάνει σύλλογο ας 

αναλαμβάνει και την ευθύνη να πληρώνει τα ενοίκια. Αν κάνουν εκδηλώσεις ή 

δραστηριότητες, αναλαμβάνουμε να τους ενισχύσουμε. Τι δηλαδή. Εσείς είστε 

Μακεδονομάχοι και εμείς ήμαστε αντιμακεδονόφιλοι; Για όνομα του Θεού. Εγώ δεν 

το εισηγούμαι αυτό στο Δ.Σ., πέραν του ότι γίνομαι δυσάρεστος σε μια ομάδα 

συμπολιτών μας.  

κ. Βλάχος Ι.: Μέρος του ενοικίου, ζητούν κ. Δήμαρχε. 

κ. Νυκτοπάτης: Φυσικά έχουμε ζητήσει τίποτα εμείς, που εσείς να 

ικανοποιήσατε; Δηλαδή, εμείς δεν πρέπει να έχουμε άπόψη κύριε Δήμαρχε; Τόσον 

καιρό το ζητάμε.  

κα Ζαπάρα:  Η συζήτηση που γίνεται δεν είναι καθόλου ευχάριστη, για τον 

εξής λόγο: νομίζω ότι κάθε σύλλογος έχει την δική του ιδιορρυθμία και επιτελεί 

κάποιο σκοπό. Επειδή μας βάλατε εδώ κ. Πρόεδρε ένα δίλημμα: είναι δυνατόν να μην 

βοηθήσουμε ένα σύλλογο που θα φέρει 400 άτομα ή τον άλλο σύλλογο που θα φέρει 

800 άτομα; Και ρωτώ: η ευαισθησία του Δήμου και της Δ.Α. είναι ανάλογη με το 

πόσα μέλη θα έρθουν και θα φιλοξενηθούν; Αυτά τα μέλη θα δώσουν μια άλλη 

διάσταση στην πόλη; Και αν αυτό είναι αυτό που τελικά μας συγκινεί, γιατί να μην 

ανατρέχουμε στο παρελθόν και στις ρίζες; Και αυτό που λέει ο κ. Δήμαρχος, μας 

βρίσκει αντίθετους, διότι  κι αν ακόμη συνειδητά πληρώσουμε 50.000 για το ενοίκιο 

ενός τέτοιου συλλόγου, που είναι ξεχωριστός από τους άλλους συλλόγους και που 

μόνο τις στολές που φορούν και παρελαύνουν μπροστά στα μικρά παιδιά και ξυπνούν 

συνειδήσεις και δίνουν μαθήματα για το τι έκαναν οι μακεδονομάχοι και που 

πολέμησαν και πως αγωνίστηκαν, δεν είναι πολύ μεγάλο το ποσό. Τι να κάνουν 

δηλαδή οι Μακεδονομάχοι που είναι 80 και 90 χρονών; Ποια δράση να έχουν αυτοί 

οι άνθρωποι και βάση της δράσης τους εμείς εδώ μέσα να αποφασίσουμε να τους 

επιχορηγήσουμε; Νομίζω ότι πρέπει να αλλάξετε άποψη και σας  παρακαλούμε να το 

κάνετε. Και επιπλέον κ. Πρόεδρε σαφώς και θα πρέπει το θέμα να το φέρετε και για 

λόγους ακόμη σεβασμού απέναντι σε ένα τέτοιο σύλλογο που δεν μοιάζει σε τίποτα 

με τους άλλους συλλόγους.  

κ. Αναστασιάδης: Το ξεκίνημα από τον Σεβασμιότατο Καραβαγγέλη, για 

τους Μακεδονομάχους μιλάω, από το 1905 μέχρι το 1917, έπεσε πολύ αίμα Δείξτε 

λίγο σεβασμό. Παρακαλάμε τρίτη χρονιά τώρα, να φέρετε το θέμα. Είναι ντροπή για 

εσάς. 

κ. Σωτηριάδης:  Είναι γεγονός ότι το μόνο αίτημα που έχετε απορρίψει για 

οικονομική επιχορήγηση, είναι των Μακεδονομάχων.  
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Βέβαια ο κ. Δήμαρχος εξέφρασε την βούλησή του και έκανε την τοποθέτησή 

του. Εγώ θέλω να πω κάτι άλλο: μέχρι σήμερα εμείς δεν διαφωνήσαμε σε καμία 

οικονομική ενίσχυση. Συμφωνήσαμε σε όλα για όλους τους Συλλόγους. Αυτό που θα 

ήθελα να παρακαλέσω, είναι το εξής: δεν πρέπει να παίρνουμε μόνο μια απόφαση για 

να ενισχύσουμε, σημασία έχει αυτά τα χρήματα, οι σύλλογοι αυτοί να τα παίρνουν 

τον χρόνο που πρέπει. Διαφορετικά, τους δημιουργούμε πρόβλημα. Εκφράζουν από 

μια πλευρά την ευχαριστία και από την άλλη το παράπονο ότι τα λεφτά τα παίρνουν 

μετά από 2-3 χρόνια. Δημιουργούν ορισμένες υποχρεώσεις με τις δραστηριότητες που 

εκδηλώνουν και μένουν εκτεθειμένοι απέναντι στους προμηθευτές. Να παίρνουμε 

λοιπόν αποφάσεις για οικονομική ενίσχυση όταν είμαστε έτοιμοι αυτά τα χρήματα  

να τα καταβάλουμε άμεσα, γιατί τότε βέβαια έχουν και αξία. Διαφορετικά, αν είναι 

να τα πάρουν μετά από 2-3 χρόνια οι σύλλογοι, μόνο πρόβλημα τους δημιουργούμε.  

κ. Γκότσης:  Εδώ κ. Πρόεδρε, νομίζω ότι διαπράττετε  μια αδικία. Και θα σας 

πω γιατί: εδώ ήρθαν θέματα και δεν είχαμε καμιά αντίρρηση και τα συζητήσαμε και 

τα ψηφίσαμε. Σας αναφέρω ότι αλλάξαμε την Ραβινέ, την κάναμε Νικ. Νικολάου. 

κ. Πρόεδρος: Κύριε  συνάδελφε, επί του θέματος παρακαλώ.  

κ. Αναστασιάδης: Αλλάξατε το όνομα του λόφου Ραβινέ, όπου πεθάνανε 105 

Σερραίοι μαχητές. Το ίνδαλμα της Σερραϊκής κοινωνίας. Εκεί που έγινε η πιο μεγάλη 

μάχη και πέσανε στο πεδίο της τιμής Σερραίοι πολεμιστές.  

κ. Γκότσης: Ήρθε το θέμα του Ραφτούδη, να ονομαστεί οδός με αυτό το 

όνομα κ.λ.π. Θέλω να πω, ότι εδώ τιμούμε τους πάντες. Εγώ παίρνω την αρνητική 

πλευρά. Εάν αυτός ο Σύλλογος πάψει, αφού δεν μπορεί να ανταπεξέλθει οικονομικά 

και δεν λειτουργεί. Δηλαδή, δεν παρελαύνει και δεν δίνει το στίγμα στις Σέρρες. 

Πείτε μου εσείς, αυτό θα είναι καλύτερο, απ’ αυτό που προτείνουμε, δηλαδή να 

δώσουμε ένα πενιχρό ποσό 300.000 δρχ. για ένα χρόνο; Εάν ο Σύλλογος αυτός 

σταματήσει να υπάρχει, τι θα γίνει; Δε νομίζετε ότι όταν βγαίνουν στην παρέλαση, 

όταν καταθέτουν στεφάνι, ότι ξυπνάει συνειδήσεις; Νομίζω κ. Δήμαρχε, ότι είστε 

ευαίσθητος σε αυτά τα θέματα και θα το δείτε όπως βλέπετε όλα τα άλλα θέματα.  

κ. Πρόεδρος: Απλά κ. Δήμαρχε, επειδή ο τελευταίος συνάδελφος έβαλε το 

ζήτημα και προσωπικά, γι’ αυτό ζήτησα να διευκρινίσει την κατάληψη του 

«διαπράττετε», με «ε» ή «αι». Πρώτον  κύριε συνάδελφε, θεωρώ λυπηρό να γίνεται 

προσπάθεια από κάποιον ή κάποιους σ’ αυτό το τραπέζι, αλλά όχι  μόνο εδώ, 

συνολικά στην Ελληνική κοινωνία, να προσπαθεί να δείξει ότι είναι πιο μεγάλος 

πατριώτης από κάποιον άλλον. Εγώ χωρίς να μιλάω για κορώνες τέτοιες, ειλικρινά 

σας λέω, ότι δεν θεωρώ τον συγκεκριμένο συνάδελφο, που αμφισβητεί την δικιά μου 

εθνικοφροσύνη ή πατριωτισμό. Τα υπονοούμενα ήταν σαφέστατα. Επιτρέψτε μου να 

συνεχίσω.  

κ. Γκότσης: Για να λυθεί η παρεξήγηση, σας λέω ότι δεν εννοούσα αυτό, και 

σας θεωρώ εξίσου πατριώτη και πιο πολύ. Από μένα το λόγο κ. Πρόεδρε; Τελείωσε 

το θέμα. 

κ. Πρόεδρος: Ευχαριστώ, αλλά ενδεχόμενα δεν έχουν κάποιοι άλλοι το 

θάρρος που έχετε εσείς. Όσο για διάφορα, δεν θέλω να τα αποκαλέσω ιστορικά ή 

ανιστόρητα, αλλά αφορμή δόθηκε από τον συνάδελφο, περί της παλαιότερης 

μετονομασίας μιας οδού της πόλης των Σερρών από οδό Ραβινέ σε οδό Νικ. 

Νικολάου. Λοιπόν, για τον γνωστό λόφο Ραβινέ, αυτός τώρα δεν ονομαζόταν έτσι, 

αλλά πήρε το όνομα από τον Γάλλο Αρχιστράτηγο Ραβινέ, στα χρόνια του 1ου 

Παγκοσμίου Πολέμου. 
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 Ο λόφος πήρε το όνομα του Γάλλου Στρατηγού. Το 1917 ο λόφος ονομαζόταν 

αλλιώς. Ο λόφος κύριε συνάδελφε, που θέλετε να μας πείσετε ότι όλοι εμείς είμαστε 

ανιστόρητοι μπροστά σας, δεν ήταν Ραβινέ, αυτός ήταν Γάλλος στρατηγός. 

Ανατρέξτε λοιπόν στις ιστορικές σας πηγές. Από την άλλη πλευρά, και μάλιστα για 

αντιστάθμισμα, ειπώθηκε κάτι  και για τη γνωστή μετονομασία κάποιας οδού των 

Σερρών, σε οδό Ραφτούδη, γνωστού προσώπου με συγκεκριμένη αντιστασιακή 

δραστηριότητα στα χρόνια της κατοχής. Ανατρέχω λοιπόν στην μνήμη σας. Η 

συγκεκριμένη οδός, απεδόθη προς τιμή του συγκεκριμένου αγωνιστή το 1997. Όσο 

για την αντίφαση η οποία ειπώθηκε και από την κα Ζαπάρα και από τον κ. 

Σωτηριάδη, τελικά θα πρέπει να ενισχύουμε πρώτα πολιτιστικούς – αθλητικούς 

συλλόγους, ή να αποδώσουμε κατά πρώτον οφειλές που δημιουργούνται από τις 

υπηρεσίες του Δήμου; Το Προεδρείο προσπαθεί 3,5 χρόνια κοντά τώρα, αυτό το 

πράγμα να φροντίσει. Συνεννοείται τακτικότατα και με το Ταμείο και με το 

Λογιστήριο για οφειλές και δεν σας έχω συνηθίσει να βάζω θέματα κάθε φορά στο 

Δ.Σ. περί οικονομικής επιχορήγησης διαφόρων συλλόγων. Σας είπα και λίγο πριν: αν 

ανατρέξουμε στο βιβλίο και στο αρχείο της γραμματείας του Δ.Σ., θα δείτε πως γι’ 

αυτή την τριετία έχουμε τουλάχιστον 150 αιτήματα οικονομικών επιχορηγήσεων, 

πολιτιστικών, αθλητικών κ.λ.π. συλλόγων, τα οποία δεν εισήχθησαν στο Δ.Σ. για να 

μην φτάσουμε στο φαινόμενο να αποφασίζει το Δ.Σ. κάποια επιχορήγηση, να παίρνει 

το στέλεχος αυτού του συλλόγου την απόφαση, αλλά όχι τα χρήματα. Είναι γνωστό 

το φαινόμενο, παρατηρείται δεκαετίες στο Δήμο Σερρών, διάφοροι σύλλογοι να 

έχουν μεν τις αποφάσεις, αλλά να μην έχουν πάρει ποτέ τα χρήματα και μάλιστα οι 

συγκεκριμένες αποφάσεις να έχουν ισχύ μέχρι το  τέλος του τρέχοντος έτους και  να 

μην έχουν ισχύ για τα επόμενα χρόνια αν δεν ανανεωθούν. Από την άλλη μεριά, δεν 

μπήκε ποτέ στη ζυγαριά  ο αριθμός των επισκεπτών ή αθλητών ή άλλων που θα 

συμμετάσχουν σε κάποια εκδήλωση από κάποιον σύλλογο. Αλλά κ. συνάδελφοι,  

όταν λέμε προσπαθούμε να στηρίξουμε την τοπική οικονομία, μέσα σε χίλια 

πράγματα που πρέπει να την στηρίξουμε, δεν είναι να στηρίξουμε εκείνες τις τοπικές 

δραστηριότητες που θα προσελκύσουν επισκέπτες στις Σέρρες; Χίλιοι χορωδοί 

λοιπόν φιλοξενούμενοι της «Τέχνη» τον Απρίλιο, είναι αμελητέα ποσότητα; 400 

τουλάχιστον αθλητές του «ΠΡΩΤΕΑ» επίσης τον Απρίλιο, είναι αμελητέα ποσότητα 

για την αγορά των Σερρών, τους ξενοδόχους, τους εστιάτορες, τις ταβέρνες, για ότι 

έχει να κάνει με την τοπική οικονομία γύρω από αυτή την φιλοξενία. Ε, λοιπόν μην 

βάζουμε στην ζυγαριά, τι να ενισχύσουμε. Εάν πρόκειται για εκδηλώσεις των οποίων 

η δαπάνη είναι μεγαλύτερη από τις δυνατότητες που έχει ένας ερασιτεχνικός τέτοιος 

σύλλογος, είναι λογικό ένας Δήμος και όχι μόνο αυτός, να στηρίξει και να καλύψει 

μέρος αυτών των δαπανών για να στηριχθεί ο Σύλλογος.  

κ. Σωτηριάδης: Μα δεν αρνηθήκαμε εμείς κ. Πρόεδρε καμιά τέτοια 

οικονομική επιχορήγηση. 

κ. Πρόεδρος: Σας παρακαλώ. Εδώ κάνατε μείζον θέμα γιατί δίνουμε δήθεν 

επιλεκτικά ενίσχυση σε 3 συλλόγους τοπικούς και κάνετε σημαία το Σύλλογο 

Μακεδονομάχων. Σας είπε ο κ. Δήμαρχος και το ξαναείπε και πριν από 2 χρόνια που 

το ξανακουβεντιάσαμε στο Δ.Σ., και ας λέει ο κ. Μπάρκας τα αντίθετα, ποιες 

δραστηριότητες ενισχύουμε. Δεν θέλω να πω περισσότερα.  
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κ. Γκότσης: Κύριε Πρόεδρε, τεχνηέντως πήρατε τον λόγο και δώσατε την 

εντύπωση, ίσως  και στα Μ.Μ.Ε. και σ’ αυτούς που μας ακούνε, ότι εμείς δεν 

θέλουμε να επιχορηγηθούν όλοι αυτοί οι προηγούμενοι σύλλογοι και φέρνουμε 

αντίρρηση, αλλά θέλουμε μόνο να επιχορηγηθεί ένας σύλλογος.  Λάθος. Εμείς 

θέλουμε να επιχορηγηθούν κι αυτοί που είπατε, διότι κάνουν πρωταθλητισμό και 

γνωρίζω πολύ καλά αυτόν τον Σύλλογο διότι πήγαινε και το παιδί μου εκεί. Διότι 

φεύγουν Λάρισα κ.λ.π. αυτοί και βγάζουν πρωταθλητές. Ναι, να τους ενισχύσουμε. 

Αλλά ζητάμε να ενισχυθεί και ο Σύλλογος Μακεδονομάχων. Γιατί το αποκόπτετε 

δηλαδή; Εμείς λέμε ναι σε όλα, αλλά και στο Σύλλογο Μακεδονομάχων. Γιατί 

δώσατε την εντύπωση ότι εμείς δεν θέλουμε να επιχορηγηθούν  αυτοί.  

κ. Αναστασιάδης:  Ο κ. Πρόεδρος, έκανε αναφορά στον λόφο Ραβινέ. Αυτός 

βρισκόταν στην αμυντική γραμμή: Σεμέν Ντεπέω – Γκεγκελί – Ραβινέ. Δόθηκαν 

γαλλικές ονομασίες. Ο Ραβινέ ήταν Γάλλος Στρατηγός με επιλοχία τον Σαντάλ, ήρθε 

το ’17 και εκεί  πολεμήσανε και σκοτωθήκανε 105 Σερραίοι πάνω στο λόφο του 

Ραβινέ. Ήταν η πρώτη μάχη που είχε δώσει η Τριανδρία. Τους 105 αγωνιστές, δεν 

τους σκότωσαν οι Βούλγαροι, αλλά με χιλιάδες οβίδες τους σφάξανε εκεί πάνω. Και 

οι Σερραίοι ζητούσαν μια τιμή. Να βάλουν μια οδό. Τίποτα άλλο δεν μπορούσαμε να 

κάνουμε γι’ αυτούς. Και έρχεστε εσείς και την αλλάζετε. Εμείς θα την ξαναβάλουμε 

πάλι.  Θα υπάρχει πάντα αυτή ο οδός. Γιατί οι Έλληνες σκοτωθήκανε από τους 

Βουλγάρους. Πολεμήσανε. 

κ. Πρόεδρος:  Να διορθώσω. Η οδός έχει μετακομίσει σε άλλο σημείο της 

πόλης  κύριε συνάδελφε, επί των δικών σας ημερών.  

κ. Μπάρκας: Επειδή εκεί που μπήκε, η Ραβινέ μόνο εσείς κι εγώ την 

γνωρίζουμε, κι αν περάσει κανένας τυχαία. Ξέρετε που ακριβώς μπήκε. Κόπηκε ένα 

μέρος της Καρατάσου στην Κ. Μητρούση και μπήκε εκεί. Σε ένα δρόμο 50 μέτρων.  

κ. Πρόεδρος: Πότε κ. Μπάρκα;  

κ. Μπάρκας: Τώρα. Εγώ το καλοκαίρι είδα ότι έγραφε Ραβινέ εκεί. 

 κ. Πρόεδρος: Το 1997 είναι τώρα;  

 κ. Μπάρκας: Η απόφαση μπορεί να πάρθηκε τότε, αλλά οι πινακίδες 

τοποθετήθηκαν τώρα. Εμείς πήραμε απόφαση το 1997 και 1998 να επανέλθει η 

Ραβινέ. Επανήλθε η Ραβινέ, αλλά εσείς δώσατε το σημείο που θα μπει. Αυτό σας 

λέω. Και τη στείλατε να εκεί σε κάποιο κομμάτι. Αυτή είναι όλη η ιστορία. Ο κ. 

Αναστασιάδης μπορεί να μην γνωρίζει το σημείο.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Κοιτάξτε τώρα. Το να πουλάμε πατριωτισμό και μάλιστα 

φθηνό, είναι πολύ εύκολο. Λέω και το είπα εξ αρχής. Για μένα σαν Δήμαρχο, θα ήταν 

πολύ εύκολο να καλοπιάσω την συμπαθέστατη αυτή ομάδα, με 300.000 δρχ. το 

χρόνο. Είναι θέμα αρχής. Ότι όποιος κάνει σύλλογο, έχει και πρέπει να έχει την 

ευθύνη να τον λειτουργήσει. Οι άλλοι δώσανε το αίμα τους για την πατρίδα και δεν 

ζήτησαν ούτε μια δραχμή. Επομένως είπαμε ότι χρηματοδοτούμε, ενισχύουμε μόνο 

δραστηριότητες. Μην πουλάμε τώρα πατριωτισμό φθηνό.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 13ο: Καταβολή ή μη αποζημίωσης κατόπιν εγκριθέντος συμβιβασμού. 
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 κ. Πρόεδρος: Πρόκειται, για την παροχή υπηρεσιών από τον κ. Αηδόνη 

Ζούλη στην πρώην Κοινότητα Επταμύλων, κατά τα έτη 1994-1995 κ.λ.π. Με 

απόφαση της Δ.Ε., έγινε αποδεκτή η καταβολή απαίτησης του συγκεκριμένου 

εργολάβου καθ/τος της πρώην κοινότητας Επταμύλων, ύψους 400.000 δρχ., η οποία 

όμως ακυρώθηκε. Και το ζήτημα μπαίνει σήμερα στο Δ.Σ., ή να καταβληθεί αυτή η 

αποζημίωση με απόφαση του Δ.Σ. πλέον, ή να απορριφθεί και να διεκδικηθεί από τον 

αιτούντα δικαστικώς. Μάλιστα, η εισήγηση του Δ/ντή Διοικητικών και Οικονομικών 

Υπηρεσιών του Δήμου, το 2ο προτείνει. Να γίνει προσφυγή του ενδιαφερομένου στα 

δικαστήρια και αν μεν καταδικαστεί η πρώην κοινότητα Επταμύλων και νυν Δήμου 

Σερρών λόγω Καποδίστρια, τότε να αποδοθεί η αποζημίωση στον συγκεκριμένο.  

 κ. Μπάρκας: Γιατί με απόφαση του Δ.Σ. να τον οδηγήσουμε στα δικαστήρια;  

 κ. Πρόεδρος: Διότι απερρίφθη η απόφαση της Δ.Ε. για καταβολή  της 

αποζημίωσης από την Περιφέρεια. Γι’ αυτό έρχεται στο Δ.Σ.  

 κ. Σωτηριάδης: Είχε να παίρνει περισσότερα και ζήτησε συμβιβασμό; 

 κ. Πρόεδρος: Όχι κ. συνάδελφε. Απλά δεν υπάρχουν παραστατικά, τα οποία 

να πιστοποιούν ότι ο συγκεκριμένο εργολάβος έκανε αυτού του είδους τις εργασίες. 

Δεν υπάρχει ούτε απόφαση του τότε Κοινοτικού Συμβουλίου, ούτε κάποιο άλλο 

στοιχείο που να πιστοποιεί ότι ο συγκεκριμένος παρέσχε στην Κοινότητα Επταμύλων 

εκείνα τα χρόνια αυτές τις υπηρεσίες. Αυτό είναι το ζητούμενο.  

 κ. Σίγκας: Η Κοινότητα Επταμύλων δεν βεβαιώνει τις εργασίες το παλιό 

κοινοτικό συμβούλιο;  

 κ. Πρόεδρος: Δεν υπάρχει Κοινότητα Επταμύλων σήμερα. Το παλιό δεν 

ισχύει σήμερα, πώς να βεβαιώσει.  

 κ. Συμεωνίδης Βασ.: Να πω δυο κουβέντες. Είχε αναλάβει να παρέχει 

υπηρεσίες ο συγκεκριμένος εργολάβος. Επειδή όμως είναι πρόσφυγας, δεν μπορούσε 

να προσκομίσει δικαιολογητικά. Με προφορική εντολή του τότε Προέδρου, ανέλαβε 

να κάνει πρόσθετες εργασίες. Δηλαδή τον δρόμο προς τον Μαρινόπουλο, την 

Βιομηχανική Ζώνη κ.λ.π. Τις πρόσθετες εργασίες τις δικαιολογούσαμε, φέρνοντας ο 

ενδιαφερόμενος ένα τιμολόγιο από οπουδήποτε, και με βάση αυτό κοβότανε ένταλμα 

πληρωμής από την Κοινότητα. Στην συγκεκριμένη περίπτωση φτάσαμε στο τέλος του 

1998 οπότε μπήκαμε στο Δήμο Σερρών, με αποτέλεσμα αυτός ο άνθρωπος να μην 

έχει πληρωθεί και κάποια στιγμή ήρθε και ζήτησε αυτές τις 400.000 δρχ. που του 

υποσχέθηκε προφορικά ο Πρόεδρος. Δεν υπήρχε απόφαση του Κοινοτικού 

Συμβουλίου, διότι δούλευε κατά κάποιον τρόπο λαθραία. Αλλά το ότι δούλεψε, είναι 

γεγονός. Δεν μπορούμε να το αρνηθούμε. 

 κ. Πρόεδρος: Πως λοιπόν το Ταμείο του Δήμου θα εκταμιεύσει νομίμως αυτή 

την δαπάνη; Αυτό επισημαίνει και ο κ. Δ/ντής. Μιλάει για υποχρεώσεις του 1994, 

1995 και 1996. Με προφορικές εντολές δεν μπορούμε. Δεν νομιμοποιούμαστε να 

αποδώσουμε αυτή την οφειλή. Θα προσφύγει, δεν θα διεκδικήσει  ο Δήμος, εφόσον 

εσείς το ισχυρίζεστε, το αντίθετο και εφόσον υπάρξει απόφαση του δικαστηρίου σε 

βάρος της πρώην κοινότητας Επταμύλων και νυν Δήμου Σερρών, τότε είναι νόμιμο 

και το Ταμείο να αποδώσει την αποζημίωση. Αλλά σήμερα, με προφορικές εντολές 

του 1994, δεν μπορούμε να στηρίξουμε δαπάνη.  

 κ. Σωτηριάδης: Προφανώς να έχει την ίδια τύχη με  της Δ.Ε. και  η δική μας 

απόφαση, έτσι δεν είναι;   
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 κ. Πρόεδρος: Ναι, το πιθανότερο είναι να ακυρωθεί. Το επισημαίνει ο κ. 

Υψηλάντης. Στο τέλος-τέλος, αν θέλουμε να εξυπηρετήσουμε έναν άνθρωπο που 

προσέφερε υπηρεσίες καθ’ ομολογία  των κατοίκων των Επταμύλων και του 

Προέδρου του Τοπικού Συμβουλίου, η μόνη λύση για να δρομολογηθεί η πληρωμή, 

είναι αυτή κύριοι συνάδελφοι.  

 κ. Τερζόπουλος: Γι’ αυτό προτείνει ο Δ/ντής αυτή την λύση.  

 κ. Παπαδόπουλος: Είναι η μοναδική νόμιμη λύση. 

 

 

 - Δεν εγκρίνεται η καταβολή αποζημίωσης,  λόγω συμβιβασμού. 

 

 

ΘΕΜΑ 14ο: Καταβολή οφειλής (ληξιπρόθεσμου χρέους) της πρώην Κοινότητας 

Επταμύλων. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 15ο: Εξέταση της σύστασης συμβουλίου Πρόληψης της εγκληματικότητας   

δυνάμει του άρθρου 16 του Ν. 2713/1999. 

 

 

 κ. Πρόεδρος:  Ο Νόμος αυτός που είναι του Υπουργείου Δημόσιας Τάξης και 

του Υπ. Εσωτερικών,  αφορά την μεταφορά αρμοδιοτήτων από την Αστυνομία προς 

την Τοπική Αυτ/ση.  

Το Προεδρείο προτείνει  κατ’ αρχάς να αποδεχτούμε την σύσταση αυτής της 

Επιτροπής και να κοινοποιήσουμε αίτημα προς τον Πρόεδρο Πρωτοδικών, για να 

ορίσει έναν δικαστικό του Πρωτοδικείου Σερρών, ως μέλος της Επιτροπής. Προς την 

Αστυνομική Δ/νση να ορίσει έναν Αστυνομικό. Προς το Επιμελητήριο, ως φορέα των 

παραγωγικών τάξεων της πόλης να ορίσει έναν δικό του εκπ/πο. Στον Ιατρικό 

Σύλλογο να ορίσει έναν γιατρό επίσης ως εκπ/πό του  στην ίδια επιτροπή. Τον 

Αντιδήμαρχο Κοινωνική Πολιτικής του Δήμου, που έχει σχέση με τέτοια 

προβλήματα. Έναν ψυχολόγο ή κοινωνιολόγο, τον οποίο  να ορίσουμε εμείς ή να 

ζητήσουμε από την Δ/νση Κοινωνικής Πρόνοιας να τον ορίσει. Καλόν είναι να 

αποφύγουμε την συμμετοχή αιρετών, πλην 2-3 που έχουν σχέση με το  αντικείμενο, 

για να μην μπούμε εμείς οι Δ.Σ. σε ένα όργανο, το οποίο θα αντιμετωπίσει τοπικά 

προβλήματα πρόληψης της εγκληματικότητας, συμβουλευτικά και προς τον Δήμο, θα 

έχει θητεία  τριετή και η αριθμητική του σύνθεση προτείνεται να είναι 7 έως 9 μέλη.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 16ο: Συμψηφισμός εισφορών από γη και χρήμα σύμφωνα με τους πίνακες 

Τοπικών Πράξεων Εφαρμογής μεταξύ Δήμου και ιδιοκτητών ακινήτων. 
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 κ. Πρόεδρος: Πρόκειται για τους γνωστούς πίνακες που γίνονται από τις 

τοπικές πράξεις εφαρμογών, σύμφωνα με την νομοθεσία και όπου υπάρχει οφειλή και 

από τον Δήμο προς τον ιδιοκτήτη ακινήτου και αντιστρόφως, να γίνεται 

συμψηφισμός και από εκεί να αποδίδεται. Υπάρχει ανάλογο αίτημα για τα πολύγωνα 

704, 705, 706 της οικογένειας Μαλλιαρά.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

  

 

ΘΕΜΑ 17ο: Καταβολή αποζημίωση λόγω ρυμοτομίας στους δικαιούχους Γεώργιο 

Φουρτούνη, Αχιλλέα Χατζηαγοράκη και Αικατερίνη Παπαθεοδώρου.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 18ο: Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης 

στις κ.κ. Ελένη συζ. Δημ. Κουγιουμτζόγλου, Κλεοπάτρα 

Κουγιουμτζόγλου και Αλεξάνδρα Κουγιουμτζόγλου. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 19ο: Έγκριση απ΄ ευθείας εκποίησης προσκουρούμενης δημοτικής έκτασης 

στους κ.κ. Νικόλαο Νικολαίδη, Τριαντάφυλλο Νικολαίδη και 

Σταυρούλα Νικολαίδου. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 20ο: Λήψη απόφασης σχετική με την αποπληρωμή ή επιστροφή 

προκαταβολών για αγορά τάφων.  

 

 

 κ. Πρόεδρος: Πρόκειται, για τάφους που επωλήθησαν από το Δ.Σ. με 

αποφάσεις, πριν την γνωστή απόφαση του παγώματος του σχετικού θέματος, έχουν 

δώσει προκαταβολές, πάγωσε η διαδικασία αποπληρωμής των υπολειπομένων 

οφειλομένων δόσεων. Ζητείται τώρα το Δ.Σ. να αποφασίσει αν θα πάρει τις 

υπόλοιπες δόσεις και αν θα υπογράψει τα συμβόλαια μαζί τους, ή αν δεν θα τις πάρει. 

Είναι 23 περιπτώσεις στο Α’ και Β’ Νεκροταφείο.  

 κ. Γκότσης: Μετά την απόφαση που πήραμε;  

 κ. Πρόεδρος: Πρόκειται για αποφάσεις που πήραμε πριν την απόφαση 

παγώματος. 
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 κ. Νυκτοπάτης: Εδώ και πάρα πολύ καιρό, πήρα τον Αντιδήμαρχο τον κ. 

Τερζόπουλο, ο οποίος μου είπε ότι απ’ αυτούς που έχουμε πάρει τα χρήματα, 

προχωρούμε κανονικά την διαδικασία. Και βλέπω τώρα, ότι έρχεται στο Δ.Σ. Εδώ και 

μήνες έχω ρωτήσει και μου είπε ότι είναι απόφαση Δημάρχου απ’ όσους έχουμε 

πάρει τα χρήματα θα προχωρήσουμε. Θέλω απάντηση από τον κ. Τερζόπουλο. 

Κακώς ήρθε στο Δ.Σ. Δεν μπορούμε να παίρνουμε χρήματα από κόσμο εδώ και μήνες 

και να μην προχωρούμε στην διαδικασία. Είναι απαράδεκτο. Γνωρίζω άνθρωπο, ο 

οποίος έχει δώσει 300.000 δρχ. εδώ και 6-7 μήνες.  

 κ. Πρόεδρος: Είναι υποχρεωτικό να νομιμοποιηθούν αυτές οι εισφορές των 

δημοτών.  

 κ. Γκότσης: Νομιμοποιημένες ήταν. 

 κ. Πρόεδρος: Όχι κ. συνάδελφοι, δεν ήταν. Μέσα στον  πίνακα φαίνεται ότι 

κάποιοι δεν πλήρωσαν.                          

 κ. Γκότσης: Εγώ πάλι πρέπει να υπενθυμίσω, ότι ο Δήμαρχος θα συναντηθεί 

κάποτε με τους Αρχηγούς για να πάρουν μια απόφαση πάνω σ’ αυτό που είπαμε εδώ 

και 2-3 μήνες. Βλέπω, ότι δεν υλοποιούνται ορισμένα πράγματα που λέμε εδώ. Το 

θέμα δεν είναι μόνο να τα λέμε. Είναι και να τα υλοποιούμε.  

 κ. Τερζόπουλος: Απαντώντας στον κ. Νυκτοπάτη, ενημερώνω ότι η απόφαση 

αφορά τις προκαταβολές των συνδημοτών μας, οι οποίες πρέπει να εξοφληθούν και 

να βγουν οι τίτλοι.  Είναι παλιές υποθέσεις.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

 ΘΕΜΑ 21ο: Αντικατάσταση μέλους στο Δ.Σ. της Κ.Α.Δ.Ε. από το Επιμελητήριο 

Σερρών. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 22ο: Ανάθεση εργασιών στην Κ.Α.Δ.Ε. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 23ο: Έγκριση προμηθειών και δαπανών για κάλυψη λειτουργικών αναγκών 

των Υπηρεσιών του Δήμου. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 24ο: Έγκριση – Ενημέρωση για αποφάσεις των Δ.Σ. των Δημοτικών 

Επιχειρήσεων. 
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 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 25ο: Έγκριση προμελέτης και όρων δημοπράτησης του έργου: «Κατασκευή 

Κλειστού Κολυμβητηρίου». 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Είναι το γνωστό θέμα από το πρόγραμμα «ΕΛΛΑΔΑ 2004».  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 26ο: Έγκριση της μελέτης του έργου: «Φυτοκομικές επεμβάσεις στο χώρο 

του Αυτοκινητοδρομίου Σερρών». 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Είναι από τις Δημόσιες Επενδύσεις του παραπάνω 

προγράμματος «ΕΛΛΑΔΑ 2004». 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 27ο: Έγκριση προμήθειας ειδών διαγραμμίσεως για κάλυψη των αναγκών 

συντηρήσεως της Υπηρεσίας Οδοποιίας. 

 

 

 κ. Σωτηριάδης: Είναι μια προμήθεια γύρω στα 5 εκ. δρχ. (15.000 €). Επειδή 

με αυτές τις διαγραμμίσεις θα χάσουμε το μυαλό μας τελικά. Στο προηγούμενο Δ.Σ. 

ψηφίσαμε ένα εκατομμύριο και κάτι. Μέσα στο προηγούμενο θέμα για προμήθειες 

και δαπάνες, έχει πάλι είδη διαγραμμίσεων. Εδώ τώρα αυτή η έγκριση της δαπάνης 5 

εκ. δρχ. Τι θα πάρουμε με αυτά τα 5 εκ.; Δεν αναφέρει τίποτα. Θα πάρουμε 

μηχάνημα; Θα πάρουμε πινέλα; Δοχεία; Τι;  

 κ. Τερζόπουλος: Οι ανάγκες και λόγω της διεύρυνσης του Δήμου με τα νέα 

Δημοτικά Διαμερίσματα έχουν μεγαλώσει. Εκτός δε αυτού, οι βιομηχανίες άλλαξαν 

την ποιότητα του χρώματος αυτού της διαγράμμισης και έτσι είναι αναγκαίο κάθε 

λίγο και λιγάκι να επαναλαμβάνεται η διαγράμμιση.  

 κ. Σωτηριάδης: Αυτή είναι η απάντηση στο 1ο ερώτημα. Στο 2ο για το 

συγκεκριμένο θέμα; Τι ακριβώς θα πάρουμε;  

 κ. Τερζόπουλος: Χρώμα διαγράμμισης. Είναι η ετήσια προμήθεια.   

 κ. Σωτηριάδης: Μα εδώ έχουμε προμηθευτεί χρώμα για 5 εκ. δρχ. και ίσως 

λίγα λέω. Τελικά μας βγαίνουν «ο κούκος αηδόνι» οι διαγραμμίσεις. Και γιατί δεν 

αναφέρετε μέσα στην εισήγηση: «αγορά χρώματος για διαγραμμίσεις»; Λέει 

«Προμήθεια ειδών διαγραμμίσεως». Αφορά μόνο χρώμα; 5 εκ. δρχ. μόνο για χρώμα;  

 κ. Πρόεδρος: Αναφέρει μέσα στην εισήγηση και προμήθειες υλικών και 

μικροϋλικών αξίας 885.000 δρχ., θα γίνουν απολογιστικά.           
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 κ. Τερζόπουλος: Είναι όλα για την διαγράμμιση. Και το χρώμα και τα υλικά. 

 κ. Σωτηριάδης: Κύριε Αντιδήμαρχε, ψηφίζουμε μια δαπάνη αξίας 5 εκ. δρχ. 

Να μην ξέρουμε τι αγοράζουμε τελικά; Ούτε εσείς ξέρετε όπως καταλαβαίνω. Δεν το 

λέω υποτιμητικά, αλλά οι υπηρεσίες να είναι πιο σαφείς.   

 κ. Τερζόπουλος: Η εισήγηση το λέει αναλυτικά.  

 κ. Μπάρκας: Εγώ ψηφίζω να γίνει διαγωνισμός.  

 κ. Πρόεδρος: Αυτό λέει και η εισήγηση, σύμφωνα  με τις διατάξεις του 

ΕΚΠΟΤΑ. Οι διαδικασίες  είναι καθορισμένες. Όταν λέμε ΕΚΠΟΤΑ, σημαίνει αυτό 

το πράγμα.  

 κ. Τερζόπουλος: Βγείτε έξω και πείτε ξεκάθαρα, ότι δεν πρέπει να γίνονται οι 

διαγραμμίσεις.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 28ο: Έγκριση προμήθειας τοπογραφικών οργάνων, προϋπολογισμού 2.000 €. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 29ο: Επέκταση – συμπλήρωση δικτύου Φ.Ο.Π. στο Δημοτικό Διαμέρισμα 

Ελαιώνα. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 30ο:Έγκριση δαπάνης για υπογείωση δικτύου της Δ.Ε.Η. στις οδούς Π. 

Τσαλδάρη – Π. Μελά – Κερκύρας και Χατζηιακώβου. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 31ο: Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής και οριστικής παραλαβής του έργου: 

«Κατασκευή αυτοκινητοδρομίου (Γ’ Φάση)». 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 32ο: Έγκριση μελέτης κεραιοσυστήματος οκτώ διπόλων. 
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 - Εγκρίνεται. Μειοψηφεί η Αντιπολίτευση, εμμένοντας στην άποψη που 

είχαν επί του θέματος σε προηγούμενη συνεδρίαση.  

 

 

ΘΕΜΑ 33ο: Έγκριση μελέτης προμήθειας πομπού FM. 

 

 

 - Εγκρίνεται. Μειοψηφεί η Αντιπολίτευση, εμμένοντας στην άποψη που 

είχαν επί του θέματος σε προηγούμενη συνεδρίαση.  

 

 

ΘΕΜΑ 34ο: Έγκριση προγραμματικής σύμβασης με την ΔΕΥΑΣ για την εκτέλεση 

του έργου: «Κατασκευή συλλεκτήρα ακαθάρτων Δ.Δ. Οινούσας». 

 

 κ. Πρόεδρος: Επειδή ήρθε την τελευταία στιγμή λίγο πριν την συνεδρίαση το 

θέμα στην Γραμματεία του Δ.Σ., προτείνω να αποσυρθεί το θέμα. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Συνάδελφοι, το θέμα δεν είναι δύσκολο. Ο ανοικτός 

αγωγός της Οινούσας, έχει μπει μέσα στο ΕΠΤΑ και πρόκειται να γίνει με 

προγραμματική σύμβαση. Να μην το πάμε σε άλλο Δ.Σ. Ζητώ να το εγκρίνετε τώρα.  

 

  

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 35ο: Προμήθεια HARDWARE Η/Υ για τις ανάγκες της Διεύθυνσης 

Τεχνικών Υπηρεσιών του Δήμου. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 36ο: Έγκριση της μελέτης: «Κατασκευή κερκίδων θεατών στο 

Αυτοκινητοδρόμιο Σερρών». 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 37ο: Έγκριση μελέτης προμήθειας κεραιοσυστήματος τεσσάρων διπόλων. 

 

 

 - Εγκρίνεται. Μειοψηφεί η Αντιπολίτευση, εμμένοντας στην άποψη που 

είχαν επί του θέματος σε προηγούμενη συνεδρίαση.  

 

 

ΘΕΜΑ 38ο: Έγκριση μελέτης προμήθειας κεραιοσυστήματος έξι διπόλων. 
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 - Εγκρίνεται. Μειοψηφεί η Αντιπολίτευση, εμμένοντας στην άποψη που 

είχαν επί του θέματος σε προηγούμενη συνεδρίαση.  

 

 

ΘΕΜΑ 39ο: Έγκριση μελέτης προμήθειας τραπεζών επεξεργασίας μίξης ήχου. 

 

 

 - Εγκρίνεται. Μειοψηφεί η Αντιπολίτευση, εμμένοντας στην άποψη που 

είχαν επί του θέματος σε προηγούμενη συνεδρίαση.  

 

 Μετά από το πέρας  της συνεδρίασης, συντάχθηκαν τα πρακτικά αυτά και οι 

ακόλουθες αποφάσεις: 

 

342  / 2002 Έγκριση προγραμματικής σύμβασης με τη ΔΕΥΑΣ για την εκτέλεση του 

έργου: «Συλλεκτήριος αγωγός ακαθάρτων περιοχής Αγ. Αθανασίου της 

πόλης των Σερρών». 
 

343  / 2002 Έγκριση έκδοσης άδειας ίδρυσης και λειτουργίας του κατ/τος «ΚΑΦΕ-

ΣΝΑΚ ΜΠΑΡ» των κ.κ. Μπενιέ Ι.-Κηπουρού Δ. 
6940/27-3-2002 

 

344  / 2002 Ομοίως του «Μπουγατσατζίδικου» του κ. Βασιλειάδη Παύλου. 
9546/23-4-2002 

 

345  / 2002 Ομοίως του «Κουρείου» του κ. Κυριαζίδη Στέργιου.  
7833/4-4-2002 

 

346  / 2002 Ομοίως της «Πιτσαρίας» του κ. Βασιλούδη Αθανασίου.  
9545/23-4-2002 

 

347  / 2002 Ομοίως του «Μπουγατσατζίδικου» του κ. Παπανικολάου Ευαγγέλου.  
9547/23-4-2002 

 

348  / 2002 Ομοίως  τεχνιτών παιγνίων στην «Καφετέρια» του κ. Ψαρρά Πέτρου.  
9548/23-4-2002 

 

349  / 2002 Ομοίως Μ. Ο. στο «Καφενείο-Ουζερί» της κας Βασιλειάδου Ιουλιέτας.  
9544/23-4-2002 

 

Πρ. 

5 /1 / 2002 Αναβάλλεται η εξέταση του θέματος χορήγησης άδειας ίδρυσης και 

λειτουργίας του κατ/τος «Ζαχαροπλαστείο» της κας Καρακίζη Μαρίας. 

 

350  / 2002 Ίδρυση και λειτουργία: α)Τράπεζας Τροφίμων, ένδυσης και παιχνιδιών 

και β)Ταμείου οικονομικής συμπαράστασης απόρων. 
 

351  / 2002 Επανασυγκρότηση του Δ/κού Συμβουλίου του Ν.Π. «46η Σ.Ε. 28ου και 

32ου Νηπιαγωγείων».                        
10058/30-4-2002 
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352  / 2002 Ομοίως της «33ης Σ.Ε. 8ου και 30ου Νηπιαγωγείου».  
10057/30-4-2002 

 

353  / 2002 Ψήφιση κανονισμού διοικήσεως του Ν.Π. «33η Σ.Ε. 8ου και 30ου 

Νηπ/γείου».                                   
10766/9-5-2002 

 

353α / 2002 Ομοίως της «46ης Σ.Ε. 28ου και 32ου Νηπ/γείου».  
10767/9-5-2002 

 

354  / 2002 Έγκριση προμήθειας CD-ROM σχετικού με τον φιλόσοφο Σωκράτη από 

το εργαστήριο Πληροφορικής-Πολυμέσων και Τηλεματικής της 

ΔΕΠΚΑ Σερρών. 
 

355  / 2002 Έγκριση συμμετοχής του Δήμου στο συνέδριο της ΚΕΔΚΕ με θέμα: 

«Πόλη και Πολιτισμός».  
 

356  / 2002 Έγκριση συνδιοργάνωσης του 2ου Πανελλήνιου Συνεδρίόυ των 

Προέδρων των Δημοτικών Συμβουλίων στην Κέρκυρα από 4 έως 7 

Απριλίου 2002. 
7082/29-3-2002 

 

357  / 2002 Έγκριση εγγραφής του Δήμου ως συνδρομητή για το έτος 2002 σε 

εφημερίδες και περιοδικά.                     
7649/10-4-2002 

 

358  / 2002 Διατύπωση γνώμης του Δήμου περί μη αυξήσεως του αριθμού των 

Ε.Δ.Χ. αυτοκινήτων για τα έτη 2002-2003.         
 

359  / 2002 Έγκριση οικονομικής ενίσχυσης του Α.Γ.Σ. «Πρωτέας Σερρών» για την 

διοργάνωση του Πρωταθλήματος ΤΑΕ ΚΒΟ ΝΤΟ Βορείου Ελλάδος. 
11364/15-5-2002 

 

360  / 2002 Ομοίως της Σερραϊκής Πολιτιστικής Καλλιτεχνικής Εταιρείας «Η 

ΤΕΧΝΗ» για την διοργάνωση  του 2ου Φεστιβάλ Σερρών Χορωδιακής 

Μουσικής. 
8547/12-4-2002 

 

361  / 2002 Έγκριση συνδιοργάνωσης με τη Λέσχη Ειδικών Δυνάμεων Ν. Σερρών 

για τις εκδηλώσεις Διδυμοποίησης με το Σύνδεσμο Εφέδρων 

Καταδρομέων Επαρχίας Λεμεσού Κύπρου. 

 

362  / 2002 Έγκριση οικονομικής αρωγής στην Ιστορική και Λαογραφική Εταιρεία 

Σερρών-Μελενίκου, για τις εκδηλώσεις της 50ης επετείου της. 
 

363  / 2002 Δεν εγκρίνεται η καταβολή αποζημίωσης κατόπιν εγκριθέντος 

συμβιβασμού στον  Αηδόνη Ζούλη.                       
 

364  / 2002 Έγκριση καταβολής οφειλής (ληξιπρόθεσμού χρέους) της πρώην 

κοινότητας Επταμύλων.                              
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365  / 2002 Σύσταση Συμβουλίου Πρόληψης της εγκληματικότητας δυνάμει του 

αρθρ. 16 του Ν. 2713/1999.                                    
 

366  / 2002 Συμψηφισμός εισφορών από γη και χρήμα. 
7266/8-4-2002 

 

367  / 2002 Καταβολή αποζημίωσης λόγω ρυμοτομίας στους δικαιούχους Γεωγ. 

Φουρτούνη,  Αχ. Χατζηαγοράκη και Αικ. Παπαθεοδώρου. 
7958/4-4-2002 

 

368  / 2002 Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης 

στις Ελένη, Κλεοπάτρα και Αλεξάνδρα Κουγιουμτζόγλου. 
7646/8-4-2002 

 

369  / 2002 Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης 

στους κ.κ. Νικόλαο, Τριαντάφυλλο και Σταυρούλα Νικολαίδη. 
7645/8-4-2002 

 

370 / 2002 Έγκριση αποπληρωμής υπολοίπων ποσών για την αγορά τάφων.  
 

371  / 2002 Αντικατάσταση μέλους του Δ.Σ. της Κ.Α.Δ.Ε.  
10045/30-4-2002 

 

372  / 2002 Έγκριση σύναψης σύμβασης για ανάθεση εργασιών στην Κ.Α.Δ.Ε. 
 

373  / 2002 Έγκριση καταβολής εξόδων κίνησης εκτός έδρας του κ. Δημάρχου.  
11141/13-5-2002 

 

374  / 2002 Ομοίως της Δημοτικής Συμβούλου κας Εμμανουηλίδου Καίτης.  
10418/2-5-2002 

 

375  / 2002 Έγκριση παράθεσης μπουφέ στο 4 ΚΑΠΗ Θεσσαλονίκης.  
8546/12-4-2002 

 

376  / 2002 Έγκριση παράθεσης γεύματος σε αντιπροσώπους της εταιρείας που 

εγκατέστησε τα μηχανήματα ελεγχόμενης στάθμευσης στην πόλη μας. 
11366/15-5-2002 

 

377  / 2002 Έγκριση διαφόρων δαπανών για τις ανάγκες των Υπηρεσιών του Δήμου.  
11375/15-5-2002 

 

378  / 2002 Έγκριση προμήθειας και μεταφοράς υλικού λατομείου.  
10761/8-5-2002 

 

379  / 2002 Αναμόρφωση του πρ/σμού του Δήμου προς πληρωμή των Ν.Π. 

Παιδικών-Βρεφονηπιακών Σταθμών.                     
8547/22-4-2002 

 

380  / 2002 Έγκριση καταβολής αναδρομικών κ.λ.π. σε υπαλλήλους του Δήμου.  
7702/3-4-2002 
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381  / 2002 Έγκριση καταβολής τελών και δικαιωμάτων σε συμβολαιογράφο για 

αγορά ακινήτου στο Κατακονόζι.                                        8434/15-4-2002 

 

382  / 2002 Ενημέρωση επί της αρ. 19/2002 απόφασης του Δ.Σ. της ΔΕΠΚΑ.  
 

383  / 2002 Ομοίως της αρ. 4/2002 απόφασης της Κ.Α.Δ.Ε.  
 

384  / 2002 Έγκριση προμελέτης και όρων δημοπράτησης του έργου: «Κατασκευή 

κλειστού Κολυμβητηρίου».                     
 

385  / 2002 Έγκριση μελέτης: «Φυτοκομικές επεμβάσεις στο χώρο του 

Αυτοκινητοδρομίου Σερρών».                                  
 

386  / 2002 Έγκριση μελέτης προμήθειας υλικών για την κάλυψη των αναγκών 

συντηρήσεως της οδοποιίας.                      
 

386α / 2002 Έγκριση δαπάνης προμήθειας χρώματος διαγράμμισης για τις ανάγκες 

του Τμήματος Οδοποιίας.                                                  11145/15-5-2002 

 

387  / 2002 Έγκριση προμήθειας τοπογραφικών οργάνων, πρ/σμού 2.000 €.  
11140/15-5-2002 

 

388  / 2002 Έγκριση επέκτασης-συμπλήρωσης δικτύου Φ.Ο.Π. στο Δ.Δ. Ελαιώνα.  
9889/25-4-2002 

 

389  / 2002 Έγκριση υπογείωσης δικτύου ΔΕΗ στις οδούς Π. Τσαλδάρη-Π. Μελά-

Κερκύρας-Χατζηιακώβου.                                                  8902/15-4-2002 

 

390  / 2002 Έγκριση πρωτοκόλλου  παραλαβής του έργου: «Κατασκευή 

αυτοκινητοδρομίου (Γ’ Φάση)».                                         9833/13-5-2002 

 

391  / 2002 Έγκριση μελέτης προμήθειας κεραιοσυστήματος οκτώ (8) διπόλων.  
10757/9-5-2002 

 

392  / 2002 Ομοίως προμήθειας πομπού FM.                                        10758/9-5-2002 

 

393  / 2002 Έγκριση προγραμματικής σύμβασης με την ΔΕΥΑΣ για την εκτέλεση 

του έργου: «Συλλεκτήρας ακαθάρτων Δ.Δ. Οινούσας». 
 

394  / 2002 Έγκριση προμήθειας Η/Υ για τις ανάγκες της Δ.Τ.Υ. του Δήμου.  
10050/15-5-2002 

 

395  / 2002 Έγκριση μελέτης: «Κατασκευή κερκίδων θεατών στο Αυτοκινητοδρόμιο 

Σερρών».                                  
 

396  / 2002 Έγκριση μελέτης προμήθειας κεραιοσυστήματος τεσσάρων (4) διπόλων.                   
10759/9-5-2002 

 

397  / 2002 Ομοίως κεραιοσυστήματος έξι (6) διπόλων.                       10755/9-5-2002 

 

398  / 2002 Ομοίως τραπεζών επεξεργασίας μίξης ήχου.                      10756/9-5-2002 
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O ΠΡΟΕΔΡΟΣ TOY Δ. Σ.                                     

 

 

   ΠΕΡΔΙΚΗΣ ΖΗΣΗΣ                                              

 

Τ Α     Μ Ε Λ Η 
 

Παπαδόπουλος Χρήστος 

 

Αναστασιάδης Αντώνιος 

 

Αργυριάδης Νικόλαος 

 

Βαβαλέκας Ιωάννης 

 

Βέρρος Κων/νος 

 

Βλάχος Ηλίας 

 

Βλάχος Ιωάννης 

 

Γκότσης Ηλίας 

 

Εμμανουηλίδου Καίτη 

 

Ζαπάρα Μαίρη 

 

Καβακλιώτης Αντώνιος 

 

Καϊδατζής Νικόλαος 

 

Κουρουζίδης Μηνάς 

 

Κωνσταντινίδου Ελένη 

 

Μπάρκας Αθανάσιος 

 

Νέδος Νικόλαος 

 

Νυκτοπάτης  Αντώνιος 

 

Σαουλίδης Στυλιανός 

 

Σίγκας Γεώργιος 

 

Στρατουδάκης Στυλιανός 

 

Συμεωνίδης Βασίλειος 

 

Σωτηριάδης Δημήτριος 

 

Τερζόπουλος Γεώργιος 

 

Τότσιος Ηλίας 


